
Z á p i s n i c a 

z VIII. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 27.11.2023 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

1. a) Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice          
   a programu rokovania). 

      Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

b) Nastúpenie náhradníka na uvoľnený mandát poslanca       

   vo volebnom obvode č. 7 – Prievidza. 

      Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

    c) Zloženie sľubu poslanca na uvoľnený mandát poslanca  

       vo volebnom obvode č. 7 – Prievidza. 

      Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

    d) Správa Mandátovej komisie pri Zastupiteľstve TSK. 

      Predkladá: MUDr. Ladislav Procházka, MPH – predseda     

                                Mandátovej komisie pri Z TSK 

    e) Voľba člena Komisie regionálneho rozvoja a cestovného  

       ruchu pri Zastupiteľstve TSK. 

      Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na VII. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.    

Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január–jún 2024.  

Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

     

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
   Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú.    

Bánovce nad Bebravou Mestu Bánovce nad Bebravou, z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. 

b) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku - 
pozemku reg. "C" p.č. 5093/12 k. ú. Beckov v prospech Ing. 

Tomáša Marčeka a MUDr. Margaréty Marčekovej rod. Martišovej 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

c) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného     

majetku - novovytvorený pozemok registra "C"KN parc. č. 

2214/41, v k. ú. Prievidza, z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 
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d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "C" parc. č. 704/1 k. ú. Zemianske Lieskové           

v prospech Ľuby Bajzíkovej, Mária Belicu, Patrika Fraňa       

a Dominiky Fraňovej rod. Šišovskej, JUDr. Kataríny Kuzmovej 

rod. Slezákovej.  

e) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" p. č. 1676/1 k. ú. Veľké Stankovce v prospech 

Západoslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava.  

f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "C"  parc. č. 1710, 1709/1, 1709/2, 1708  k. ú. 

Uhrovec v prospech Obce Uhrovec. 

g) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 3983/1 k. ú. Trenčianske Jastrabie     

v prospech Ing. Romana Kmeťa a manž. MUDr. Martiny Kmeťovej 

rod. Lehotkaiovej.  

h) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "E"  parc. č. 477/1 k. ú. Kanianka v prospech    

Petra Kotríka a Mgr. art. Patrície Gyenesovej.  

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "C" parc. č. 1711/2 k. ú. Domaniža v prospech     

Lukáša Michálka.  

j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "E" parc. č. 119/1 k. ú. Dolná Breznica v prospech 

Miroslava Šurjana.  

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "C" parc. č. 1037, 1053, 1054 k. ú. Ďurďové          

v prospech Obce Ďurďové. 

l) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie zákon-
ného vecného bremena na pozemku registra "C" p. č. 243/2    

k. ú. Turčianky v prospech spoločnosti, Slovenská elektri-

začná prenosová sústava, a. s., Bratislava. 

m) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie zákon-
ného vecného bremena na pozemku registra "C" p. č. 3554/5   

k. ú. Veľké Uherce v prospech spoločnosti Slovenská elektri-

začná prenosová sústava, a. s., Bratislava. 

n) Návrh na rozhodnutie o trvalej prebytočnosti a prevodu    

hnuteľného majetku (techniky) v správe SC TSK, Brnianska 3, 

911 05 Trenčín.     

o) Návrh na schválenie nadobudnutia výlučného vlastníckeho     

podielu k nehnuteľnostiam - pozemku reg. "C" p.č. 2698      

a domu súp. č. 246 v k. ú. Čachtice kúpou od vlastníka -  

Obce Čachtice. 

 

6. Návrh na schválenie aktualizácie dokumentu Program hospo-

dárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK na roky 2022 až 

2030. 

   Predkladá: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

 

 



3 
 
7. Návrh na schválenie spolufinancovania výdavkov vynaložených  

na vykonávanie kompetencií zverených Trenčianskemu samospráv-

nemu kraju na základe Dohody o spolupráci pri správe Fondu  

malých projektov. 

   Predkladá: Ing. Martina Lamačková – vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

8. Návrh na menovanie riaditeľov zariadení sociálnych služieb    

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho    

kraja.  

   Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc.pomoci 

 

9. Návrh na menovanie riaditeľov kultúrnych zariadení v zriaďo-
vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

   Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.– vedúci Odb.škol. a kult. 

 

10. Návrh na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine Centrum 
sociálnych služieb - Bánovce nad Bebravou, Textilná 900/7,   

957 01 Bánovce nad Bebravou. 

Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc.pomoci 

 

11. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na I. polrok 
2024.  

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

12. Diskusia – Rôzne.  
13. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
14. Záver.  
 

 

R o k o v a n i e: 

 

1. a) Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice            

   a programu rokovania). 

       Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pekný deň vám prajem. Vážené panie poslankyne, páni poslanci       

a všetci, ktorí ste sem dnes prišli. Je nás tu trošku viac dnes, 

tak poprosím o kľud v sále, aby sme mohli nerušene rokovať. Sú tu 

teda aj možní potencionálni riaditelia kultúrnych zariadení        

a sociálnych zariadení. Väčšina z nich, teda ak vás poslanci 

schvália, budú staronoví riaditelia našich organizácií v zriaďova-

teľskej pôsobnosti a tuším štyria by mali byť noví. Takže ešte raz 

pekný deň prajem. Zuzana Máčeková tu nie je? Príde, nie? Lebo ju 

tu mám akože neskôr. Dobre. Takže dovoľte mi otvoriť dnešné ôsme 

zasadnutie Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja (TSK) 

v tomto šiestom volebnom období a zasa chcem len pripomenúť, zopa-

kovať, že aj toto rokovanie dnešného zastupiteľstva môže verejnosť 

sledovať naživo prostredníctvom online pripojenia, aj na portáli 

youtube.com, aj v sídle TSK a záznamy z rokovaní zastupiteľstva sú 

zverejnené na webovej stránke TSK, v sekcii Úradná ta-
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buľa/Zasadnutia zastupiteľstva. Samozrejme vždy, keď skončí zastu-

piteľstvo, tak o prerokovaných bodoch vieme informovať médiá na 

tlačovom brífingu. Chcem tiež privítať ako vždy, alebo to je už    

dlhšiu dobu na našom rokovaní, prítomných tlmočníkov, nakoľko aj 

dnešné rokovanie bude už tradične s tlmočením do posunkovej reči, 

čím teda chceme sprístupniť priebeh a obsah rokovania aj pre obča-

nov so zdravotným postihnutím.  

Chcem vám tiež oznámiť, že zápisnica z predošlého VII. zasadnutia 

zastupiteľstva zo dňa 25. septembra 2023 bola riadne overená a je 

zverejnená na webovej stránke TSK.  

A dovoľte mi informovať vás, že na dnešnom zasadnutí by malo byť 

zo 44 poslancov prítomných, piati sa ospravedlnili - pán poslanec 

Bielik, už dlhodobejšie, pán poslanec Ciran, pán poslanec Wolf, 

pán poslanec Panáček, pán poslanec Hort a neskôr by mali prísť, 

pani poslankyňa Máčeková, ktorá tu už bola dnes doobeda na Rade 

predsedov, a pán poslanec Cíbik. Takže keď to dobre rátam, malo by 

nás byť asi 37, nie? Nie, 36, kolegyne mi to asi zle dali. Takže  

37. Potvrdíme si to vlastne aj tým, tou najbližšou prezentáciou. 

Program rokovania, ktorý bol dnes predložený a podľa ktorého sa 

budeme riadiť, vám bol oznámený vopred, bol prerokovaný na Rade 

predsedov, dostali ste ho zaslanou pozvánkou elektronicky a samo-

zrejme aj materiály boli pre poslancov v dostatočnom časovom pred-

stihu tak, ako káže rokovací poriadok, zverejnené v intranetovej 

knižnici a samozrejme pre verejnosť všetky tieto materiály boli 

zverejnené na webovej stránke TSK. Budeme vychádzať z návrhu uzne-

sení, ktoré boli uvedené pri každom materiáli.  

Písaním zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem Mgr. Hájkovú,    

a pre prípad nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia za skrutátorov 

určujem Mgr. Kukučkovú a Mgr. Mikušovú.  

Za overovateľov dnešnej zápisnice navrhujem Ing. Petra Marušinca, 

ktorý tu je a druhý bude Ing. Ján Daňo. Takže obidvaja sú tu. 

Zároveň chcem, pani poslankyne a páni poslanci požiadať, ak by ste 

sa mohli prezentovať, aby sme mohli zistiť teda naozaj účasť,    

koľko poslancov, poslankýň je na dnešnom zastupiteľstve. Takže 

prezentovaných 34 poslancov, myslím, že niektorí sa ešte ku nám 

pridajú počas dnešného rokovania. Pán poslanec Cíbik, vidím, že 

prišiel. Takže sme uznášania schopní.  

Dovoľte mi hlasovať teraz o návrhu overovateľov zápisnice z dneš-

ného zasadnutia tak, ako som navrhoval - pán Ing. Marušinec a Ing. 

Ján Daňo. Pani poslankyňa Vážna ešte nie je, nie je teda poslanky-

ňou, tak nebude ešte hlasovať, dobre. Až potom, keď zloží sľub. 

Takže nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, hlasujeme    

o návrhu overovateľov tak, ako som ich navrhol. 

 

ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že overovateľov zápisnice sme schválili. Ďakujem  

veľmi pekne. 

  U z n e s e n i e  číslo 161 A/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                       tejto zápisnice).    
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k návrhu hlasovania o programe. Ak dovolíte, ja by som 

navrhol vypustiť bod v časti 5. To bolo pod bodom o), a to bol:  

Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva TSK číslo 639/2021 zo dňa 

22. marca 2021. To bolo vlastne zavkladovanie už tých majetkov, 

ktoré sme si zamieňali spolu s Mestom Brezová pod Bradlom, keďže 

kataster to zapísal už aj s tými doplňujúcimi vecami, čiže so sú-

pisným číslom tých troch budov, ktoré ho nemali, takže tento bod 

sťahujeme z rokovania. Čiže táto zmena uznesenia nebude a kataster 

to zapísal podľa tých informácií, údajov, ktoré boli doložené.  

Máte ešte niekto, prosím vás, návrh na doplnenie, prípadné zmeny 

programu rokovania dnešného zastupiteľstva? Ak nie, tak budeme 

hlasovať o schválení programu tak, ako ste ho dostali navrhnutý, 

okrem teda bodu 5. o), ktorý sťahujem z rokovania dnešného zastu-

piteľstva. Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujme. 

 

ZA: 37 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0 poslan-

cov. Konštatujem, že program dnešného rokovania sme schválili. 

 

  U z n e s e n i e  číslo 161 B/2023 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

1. 

  b) Nastúpenie náhradníka na uvoľnený mandát poslanca vo volebnom  

     obvode č. 7 – Prievidza. 

    Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 1. b) a to je nastúpenie náhradníka na uvoľ-

nený mandát poslanca vo volebnom obvode číslo 7. Dovoľte mi       

v krátkosti prečítať zdôvodnenie.  

Predseda Trenčianskeho samosprávneho kraja v zmysle § 160 ods. 2 

zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva,     

o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

vyhlásil dňa 27. októbra 2023 nastúpenie náhradníka na uvoľnený 

mandát poslanca Zastupiteľstva TSK. Mandát poslanca Zastupiteľstva 

TSK vo volebnom obvode číslo 7, čo je Prievidza, okres Prievidza, 

Ing. Richarda Takáča zanikol v zmysle § 13 ods. 2, písmeno c,   

zákona 302/2001 o samospráve vyšších územných celkov v znení ne-

skorších predpisov. Dobre viete, že Richard Takáč sa stal minis-

trom pôdohospodárstva, rozvoja vidieka a písomnou žiadosťou zo dňa 

27. októbra 2023 sa vzdal mandátu poslanca Zastupiteľstva TSK.        

Zo zápisnice volebnej komisie TSK o výsledku volieb do orgánov    

samosprávneho kraja konaných 29. októbra 2022 vyplýva, že náhrad-

níkom vo volebnom obvode číslo 7, okres Prievidza, ktorý získal 

5987 hlasov, je Mgr. Dominika Vážna. V zmysle zákona č. 180/2014    

o podmienkach výkonu volebného práva, o zmene a doplnení niekto-

rých zákonov v znení neskorších predpisov na uvoľnený poslanecký 

mandát podľa získaných hlasov o voľbách do orgánov samosprávneho 
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kraja tak nastupuje kandidát, Mgr. Dominika Vážna. Funkcie poslan-

ca Zastupiteľstva TSK sa ujme v zmysle § 12 ods. 2 písmeno a)    

zákona o samosprávy vyšších územných celkov v znení neskorších 

predpisov po zložení zákonom predpísaného sľubu poslanca na zasad-

nutí Zastupiteľstva TSK. Dovoľte mi predložiť ešte návrh na uzne-

senie v tomto bode 1. b), o ktorom dám hlasovať.  

Čiže Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom 

zasadnutí dňa 27. novembra 2023 prerokovalo a berie na vedomie I. 

zánik mandátu poslanca Ing. Richarda Takáča dňa 27. 10. 2023      

v zmysle ustanovenia § 13 ods. 2, písmeno c), zákona č. 302/2001     

o samospráve vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov 

a po II. berie na vedomie zánik funkcie člena poslanca Ing.      

Richarda Takáča v Komisii regionálneho rozvoja a cestovného ruchu 

pri Zastupiteľstve TSK. Otváram diskusiu k tomuto bodu, ak má    

niekto niečo. Nikto. Ďakujem veľmi pekne. Budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia tak, ako som ho prečítal pod bodom číslo 1. b). Ďakujem 

pekne. Hlasujme. 

 

ZA: 37 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že uznesenie pod bodom číslo 1. b) sme schválili.   

Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e číslo 162/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

1. 

  c) Zloženie sľubu poslanca na uvoľnený mandát poslanca  

     vo volebnom obvode č. 7 – Prievidza. 

 Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)   

Prejdeme k bodu číslo 1. c) a to je samotné zloženie sľubu poslan-

ca na uvoľnený mandát poslanca vo Volebnom obvode číslo 7 - Prie-

vidza. Dovoľte mi informovať vás predtým než prídeme k samotnému 

sľubu, že osvedčenie o zvolení za poslanca prevzala Mgr. Dominika 

Vážna v zmysle zákona o odo mňa na Úrade TSK dňa 9. novembra 2023, 

čiže bola v zákonnej lehote 15-tich dní a funkcie poslanca zastu-

piteľstva sa ujme v zmysle § 12 ods. 2, písmeno a) zákona o samo-

správe vyšších územných celkov, v znení neskorších predpisov,    

po zložení zákona predpísaného sľubu poslanca na zasadnutí Zastu-

piteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

Vážení prítomní, akt zloženia sľubu poslanca zastupiteľstva bude 

prebiehať nasledovne: predseda samosprávneho kraja prečíta text 

sľubu poslanca zastupiteľstva samosprávneho kraja, dekorovaný   

insígniami TSK prejde pred predsednícky stôl, nastupujúci náhrad-

ník, v tomto prípade pani Mgr. Dominika Vážna, podíde pred pred-

sednícky stôl k mikrofónu a vysloví slovo „Sľubujem“, podá ruku 

predsedovi a podpíše sa do kroniky a na záver sa usadí na svoje 

miesto v rokovacej sále. Chcem vás všetkých požiadať, nielen pos-

lankyne, poslancov, ale všetkých prítomných, ktorí ste tu, aby ste 
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sa počas čítania znenia sľubu poslanca postavili a počas celého 

tohto aktu stáli. Takže ďakujem zatiaľ veľmi pekne. Ja by som pre-

čítal sľub poslanca.  

"Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje 

povinnosti, ochraňovať záujmy samosprávneho kraja, dodržiavať   

Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné   

všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie  

poslanca ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia    

a svedomia.“ 

Mgr. Dominika Vážna (poslankyňa)  

Sľubujem. Sľubujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak pani poslankyňa sľubovala 2×, takže sa tešíme teda. Takže     

ďakujem veľmi pekne. Pani poslankyňa, dovoľte mi zagratulovať, že 

ste sa stali poslankyňou Zastupiteľstva TSK, jednou zo 44 poslan-

kýň a poslancov, ktoré teda budú ďalej pomáhať tomuto nádhernému 

Trenčianskemu samosprávnemu kraju a odteraz vlastne môže, pani  

poslankyňa, že plnohodnotnou, ešte nie. Ešte mi dovoľte teraz pre-

rušiť rokovanie zastupiteľstva až na 15, na 10 minút. Uvidíme, aké 

bude šikovná mandátová komisia, aby overili mandát pani poslanky-

ne. Takže poprosím poslancov Mandátovej komisie a môžem iba prečí-

tať ich mená, ak by si nepamätali, že kto v tejto komisii je.  

Takže Laco Procházka predseda, tajomník Tomáš Baláž, členovia ko-

misie Viliam Cíbik, Juraj Hort, Mária Hajšová a Stanislav Svatik. 

Prosím vás, odoberte sa dozadu do miestnosti a pripravte teda 

Správu mandátovej komisie pri Zastupiteľstve TSK. Čiže prerušujem 

na pár minút rokovanie dnešného zastupiteľstva.  

 

     Keďže mandátová komisia už zasadla, pán predseda Mandátovej 

komisie má už aj schválenú správu z Mandátovej komisie, tak ho   

poprosím teraz, ak by mohol prečítať túto správu Mandátovej komi-

sie pri Zastupiteľstve TSK. Laco, nech sa páči.  

 

 

1. 

  d) Správa Mandátovej komisie pri Zastupiteľstve TSK. 

     Predkladal: MUDr. Ladislav Procházka, MPH – predseda          

                                      Mandátovej komisie pri Z TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

MUDr. Ladislav Procházka, MPH (poslanec)  

Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, páni podpredse-

dovia, kolegyne, kolegovia. Správa Mandátovej komisie pri Zastupi-

teľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja obsahuje návrh na overe-

nie platnosti nastúpenia Mgr. Dominiky Vážnej na uvoľnený mandát 

poslanca Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja a ziste-

nie, či Mgr. Dominika Vážna platne zložila sľub poslanca Zastupi-

teľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Mandátová komisia      

pri Zastupiteľstve TSK sa oboznámila s relevantnými podkladmi      

a konštatuje, že osvedčenie o tom, že sa Mgr. Dominika Vážna stala 

poslancom Zastupiteľstva TSK, bolo riadne odovzdané a prevzaté, že 
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zložila zákonom predpísaný sľub bez výhrad a že spĺňa zákonné 

predpoklady pre výkon funkcie poslanca Zastupiteľstva Trenčianske-

ho samosprávneho kraja. Na základe uvedeného mandátová komisia  

pri Zastupiteľstve TSK overuje platnosť nastúpenia Mgr. Dominiky 

Vážnej za poslanca Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho  

kraja a navrhuje, aby Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho 

kraja schválilo uznesenie v tomto znení:  

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasad-

nutí dňa 27. novembra 2023 prerokovalo a schvaľuje Správu Mandáto-

vej komisie pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja 

zo dňa 27. 11. 2023. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne pánovi poslancovi Procházkovi, predsedovi Man-

dátovej komisie za prednesenie správy a vážené panie poslankyne, 

páni poslanci, teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia, ktoré 

znie a znova ho zopakujem po pánovi poslancovi, že Zastupiteľstvo 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa 27.   

novembra 2023 prerokovalo a schvaľuje Správu Mandátovej komisie 

pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja zo dňa 27. 

novembra 2023. Tu ešte pani poslankyňa Vážna nehlasuje a potom už 

bude môcť. Takže nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, 

hlasujme o návrhu tohto uznesenia. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 7.   

Uznesenie k bodu číslo 1. d) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Odteraz teda pani poslankyňa je plnohodnotnou členkou Zastupiteľ-

stva Trenčianskeho samosprávneho kraja a môže hlasovať. 

  

U z n e s e n i e číslo 163/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja by som chcel pri tejto príležitosti poďakovať aj takto na diaľ-

ku Rišovi Takáčovi, ktorý s nami slúžil niekoľko rokov. Vlastne 

začal toto tretie volebné obdobie, v roku 2003 nastúpil so mnou, 

keď ja som sa stal prvýkrát županom 2013, pardon, v decembri,   

nastúpil ako môj podpredseda Trenčianskeho samosprávneho kraja     

a vlastne odslúžil si takmer teda 10 rokov v Zastupiteľstve Tren-

čianskej župy. Takže Rišo, dobre nás tam zastupuj, poľnohospodá-

rov, dobre rozvíjaj vidiek a nech sa ti tam darí. Pani poslankyňa 

Porubcová, ešte podpredsedníčka, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Vážený pán predseda, vážené kolegyne, kolegovia, dovoľte mi ako 

najdlhšie funkčnej poslankyne Trenčianskeho samosprávneho kraja aj 

touto cestou, aj mne, aby som sa poďakovala pánovi poslancovi    

Takáčovi. My nie sme z toho istého politického tábora, ale je to 

celkom jedno. On urobil kus poctivej práce pre okres Prievidza, 

bol veľmi usilovným a starostlivým poslancom a ja chcem, aby to tu 

zaznelo. Ďakujem mu veľmi pekne za všetkých obyvateľov okresu 

Prievidza, ktorých záujmy predovšetkým zastupoval. Ďakujem pekne. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme. Pani podpredsedníčka, určite si myslela ako najstaršie 

slúžiaca za okres Prievidza, lebo Jožko Trstenský a Jožko Božik, 

tí už by sa hlásili určite, akože, že nie si najstaršie slúžiaca 

doyenka za okres Prievidza. Tak okej. A to je v poriadku, to je   

v poriadku. Ale služobne, služobne, dobre dievčence, služobne.  

 

 

1. 

  e) Voľba člena Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu  

     pri Zastupiteľstve TSK.  

Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže prejdeme k bodu číslo 1. e). Ešte stále sme pri bode číslo 

1.,  a to je Voľba člena Komisie regionálneho rozvoja a cestovného   

ruchu pri Zastupiteľstve TSK. Keďže Richard Takáč sa stal, sa 

vzdal svojho mandátu a tým aj člena komisie, člena v tejto komi-

sii, tak navrhujem nasledovné uznesenie:  

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasad-

nutí dňa 27. novembra 2023 prerokovalo a volí s účinnosťou od 27. 

novembra, čiže od dnes, Mgr. Dominiku Vážnu za člena komisie    

regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve TSK.  

Otváram diskusiu k tomuto bodu. My sme sa o tom s Dominikou bavi-

li, takže chce ísť do tejto komisie. Nech sa páči, ak nikto, uzat-

váram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uz-

nesenia, ktoré som prečítal pred chvíľou. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 1, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie k bodu číslo 1. e) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e číslo 164/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Zároveň vás chcem oboznámiť, že Dominika Vážna vstupuje do spoloč-

ného poslaneckého klubu Smer, Hlas, Slovenská národná strana, teda 

Sme rodina, pardon. Petra, pardon. Hovorím vo veľkej koalícii, 

hej. Zajtra pokračuje parlament, dobre. Aj Sme rodina, ospravedl-

ňujem sa, dobre. Hlas, Smer, Sme rodina. Takže ďakujem veľmi pekne 

aj za pochopenie.  

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na VII. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

   Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 2. a bodom číslo 2. je pán hlavný kontrolór 
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- Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na siedmom zasadnu-

tí zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Takže nech sa 

páči, pán hlavný kontrolór. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, 

pani podpredsedníčka, páni podpredsedovia, panie poslankyne, pos-

lanci, milí kolegovia, kolegyne, hostia a novinárska obec. Dovoľ-

te, aby som uviedol bod číslo 2. rokovania Zastupiteľstva TSK, 

ktorý sa týka správy z kontroly plnenia uznesení. Na VII. zasadnu-

tí zastupiteľstva, ktoré sa konalo 25. septembra 2023 bolo prija-

tých 29 uznesení, ktoré mali väčšinou formu, berie na vedomie     

a schvaľuje. Čo sa týka schvaľovacích uznesení, tých bolo prija-

tých 5, opravujem sa, zobralo na vedomie 5 uznesení a schvaľova-

cích bolo 20 spolu. Ostatné uznesenia boli ešte 4, ktoré sa týkali 

delegovania zástupcov TSK do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

TSK. Čo sa týka dvoch uznesení, ktoré majú limitované, sú termínom 

splnenia, tie ešte, ich splatnosť nebola v tomto období. Tento 

termín nastane až po vyhodnotení, resp. v budúcom roku po vykonaní 

ročného monitorovacieho obdobia, a to bolo v podstate v súvislosti 

s prijatím Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja TSK         

s povinnosťou ukončiť proces posudzovania vplyvov na životné    

prostredie na konci roka 2023. Takže druhé uznesenie, béčko bolo 

odpočet plnenia akčného plánu TSK, ktorý bude predložený spolu, 

aktualizácia bude predložená spolu v termíne, najneskôr predlože-

nie rozpočtu TSK, čo teda bude v decembri. Ďakujem pekne za pozor-

nosť. To je všetko. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán hlavný kontrolór, za uvedenie bodu 2. Správa   

z kontroly plne uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadnutí 

zastupiteľstva. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatvá-

ram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uzne-

senia tak, ako je priložené k bodu číslo 2.. Nech sa páči, že   

berieme na vedomie túto správu. Hlasujme. 

 

ZA: 39 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 2. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e číslo 165/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 3., ktorý je povinným a pevným bodom podľa 

rokovacieho poriadku, a to je Slovo pre verejnosť. Dovoľte mi     

informovať vás, že v bode číslo 3. Slovo pre verejnosť sa nepri-

hlásil nikto, a nebola na TSK v 72 hodinovej lehote pred rokovaním 

zastupiteľstva doručená žiadna písomná žiadosť. 

4. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január–jún 2024. 
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Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže prejdeme k bodu číslo 4.. Pán hlavný kontrolór opäť Návrh 

Plánu kontrolnej činnosti ÚHK Trenčianskeho samosprávneho kraja     

na obdobie január až jún 2024. Nech sa páči uveďte tento materiál. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem, pán predseda. Dovoľte, aby som uviedol bod 4. roko-

vania zastupiteľstva, ktorý vyplýva z povinnosti hlavného kontro-

lóra zo zákona o samospráve vyšších územných celkov, je povinnosť 

hlavného kontrolóra predkladať Plán kontrolnej činnosti do zastu-

piteľstva. Rozsah, zameranie kontrolnej činnosti vychádza z vecnej 

a osobnej pôsobnosti stanovenej v tomto zákone a podstatná časť 

plánovania kontrolnej činnosti je zameraná hlavne na organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti a ďalšia časť sú tematické kontroly  

a teda v prípade potreby aj kontroly schválené mimo Plán kontrol-

nej činnosti, ktoré sú prijaté uznesením zastupiteľstva nad rámec 

tohto schváleného Plánu kontrolnej činnosti, ak sa také vyskytnú. 

Budeme v podstate kontrolovať organizácie v zriaďovateľskej pôsob-

nosti, kde teda budeme pokračovať v kontrole hospodárenia a nakla-

dania s finančnými prostriedkami a nakladania s majetkom, ktoré 

majú v správe a tematické kontroly budú zamerané na kontrolu vyba-

vovania sťažnosti a petícií na Úrade TSK, kontrola plnenia uznese-

ní pravidelná, ktorá vyplýva jednak zo zákona, aj z rokovacieho 

poriadku, ktorá je predkladaná v pravidelných intervaloch, kontro-

la použitia rozpočtových prostriedkov v súvislosti s vypracovaním 

stanoviska k Záverečnému účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

A teda je tu v organizáciách, ktoré sú uvedené tu v Pláne kontrol-

nej činnosti, kde teda budeme v oblasti kultúry, školstva         

a sociálnych vecí vykonávať kontrolu hospodárenia. Ďakujem pekne  

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, vážený pán hlavný kontrolór, za uvedenie  

tohto bodu. Tam boli trošku také pripomienky alebo sa pýtali sa 

poslanci, že kedy sa bude kontrolovať KIT, ale ten až v druhom 

polroku 2024, hej? 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Áno, ďakujem. Čo sa týka kontroly Kreatívneho inštitútu, v pred-

chádzajúcom období sme to naplánovali do polroku, do prvého polro-

ku, ale vzhľadom na termíny, kedy sú povinní mať účtovnú závierku 

overenú audítorom a tá spadá do obdobia júl, takže sme rozhodli, 

že túto kontrolu budeme vykonávať v druhom polroku tak, aby sme 

nemuseli my zbytočne čakať na túto účtovnú závierku a ten proces 

aj tak minulý rok, teda tento rok sa ukončil až v druhom polroku 

vzhľadom k tejto skutočnosti a tá kontrola tam určite bude pravi-

delne každý rok, ale v tom druhom polroku každého roku,    pokiaľ 

teda budú poskytované finančné prostriedky. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, ďakujem veľmi pekne a otváram diskusiu k bodu číslo 

4. nech sa páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie 
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a budeme hlasovať o návrhu uznesenia, že Zastupiteľstvo Trenčian-

skeho samosprávneho kraja schvaľuje Plán kontrolnej činnosti ÚHK 

TSK na obdobie I. polroku 2024. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenie k bodu číslo 4. sme schválili. Ďakujem pekne, ďakujem aj 

hlavnému kontrolórovi za uvedenie oboch bodov. 

 

U z n e s e n i e číslo 166/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK 
   Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A prejdeme k bodu číslo 5., to sú Návrhy na riešenie prebytočného 

majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja. Predkladá, všetky body 

predkladá Tomáš Baláž. Tomáš, ak môžeš, tak skrátene, hej? Nech sa 

páči. Prvé 3 sú vlastne osobitný zreteľ, takže tam potrebujeme 20, 

súhlas 27 poslancov zastupiteľstva. Nech sa páči. 

 

 

 5. 

a) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú.     

Bánovce nad Bebravou Mestu Bánovce nad Bebravou, z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie poslan-

kyne, páni poslanci, kolegyne, kolegovia, hostia. Dovoľte mi      

v prvom bode Návrhu na schválenie nájmu nehnuteľného majetku      

v katastrálnom území Bánovce nad Bebravou, Mestu Bánovce nad Beb-

ravou, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Trenčianskom samo-

správny kraj je výlučným  vlastníkom nehnuteľného majetku, ktorý 

tvorí, v ktorom sa nachádza teda Centrum sociálnych služieb Bánov-

ce nad Bebravou, vrátane kotolne, ktorá v súčasnosti vykuruje aj 

mestskú bytovku a nakoľko po správe hlavného kontrolóra bolo     

potrebné preorganizovať vzťahy ku kotolni tak, aby mesto samostat-

ne vykurovalo danú, danú bytovku a nedochádzalo k refakturácii    

zo strany Centra sociálnych služieb Bánovce nad Bebravou, navrhuje 

sa prenájom časti kotolne v danej kotolni tak, aby mesto si tam 

mohlo umiestniť vlastný kotol, ktorý v prípade havárie kotla CSS 

Bánovce bude slúžiť núdzovo aj na vykurovanie potom Centra sociál-

nych služieb, čiže budú tam paralelne fungovať 2 kotle. Osobitný 

zreteľ teda spočíva v potrebe vzájomného vysporiadania vzťahov, 

nakoľko teda súčasný stav je neudržateľný, nakoľko teda zariadenie 

sociálnych služieb refakturuje distribúciu tepla tretím stranám, 
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čo teda nie je účelom Centra sociálnych služieb vo všeobecnosti. 

Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem za uvedenie tohto bodu. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. 

a). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť do diskusie a budeme. A pa-

ni poslankyňa Hajšová. 

Ing. Mária Hajšová, PhD. (poslankyňa)  

Nefunguje, aha, funguje. Ďakujem pekne za slovo. Pri prerokovaní 

tohto bodu, pán predseda, ja by som predovšetkým tebe chcela poďa-

kovať a samozrejme aj ostatným zamestnancom Úradu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja, že sme našli spoločné riešenie a že sme teda 

ako keby presunuli časť kotolne do druhej časti nehnuteľnosti      

a zabezpečili sme teda pre mesto takýmto spôsobom kúrenie aj    

dodávku teplej vody pre bytový dom M90. Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5. a). Upozorňujem, že teda je to osobitný zreteľ 

a sú potrebné 3/5 hlasov všetkých poslancov. Nech sa páči, hlasu-

jeme. 

 

ZA: 39 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.    Uz-

nesenie k bodu číslo 5. a) sme schválili. Ďakujeme pekne. 

  

U z n e s e n i e číslo 167/2023 

   (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, uveď bod číslo 5. b). Je to schválenie zámeru, čiže je to 

len zámer, k tomu sa potom ešte vrátime v januárovom zastupiteľ-

stve, nech sa páči. 

 

 5. 

b) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku –     

pozemku reg. "C" p.č. 5093/12 k. ú. Beckov v prospech Ing. 

Tomáša Marčeka a MUDr. Margaréty Marčekovej rod. Martišovej 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Áno. Ide teda len o schválenie zámeru prevodu nehnuteľné-

ho majetku, pozemku 5093/12 v katastrálnom území (k.ú.) Beckov     

v prospech súkromných žiadateľov z dôvodu hodného osobitného zre-

teľa. Ide o pozemok o výmere 44 m², ktorý sa nachádza za oplote-

ním, dlhodobým oplotením rodinného domu, nakoľko teda žiadateľ 

prejavil záujem o majetko-právne vyporiadanie tohto pásu pozemku, 

ktorý dlhodobo užíva vo svoj prospech v rámci oploteného dvora. 

Navrhuje sa teda tento odpredať a teda schváliť zámer prevodu    

nehnuteľného majetku, dôvodný hodný osobitného zreteľa, spočíva     

v potrebe usporiadania právneho vzťahu k tomuto pozemku, kde sa 
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navrhuje na základe vykonaného prieskumu cien cena za predaj    

pozemku vo výške 40 EUR/m2, celkovo 1.760 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram mož-

nosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5. b), kde treba tiež na schválenie 3/5 väčšina 

všetkých poslancov. Nech sa páči, hlasujeme. A pripomínam teda, že 

to je len zámer prevodu podľa našich zásad, keď to ide súkromníko-

vi, tak sa to musí odhlasovať na dvoch zastupiteľstvách.  

 

ZA: 39 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k zámeru prevodu nehnuteľného majetku pod bodom číslo 5. 

b) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e číslo 168/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči uviesť ďalší bod 5. c). To je tiež osobitný 

zreteľ. 

 

 5. 

c) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného majetku 
- novovytvorený pozemok registra "C"KN parc. č. 2214/41,      

v k. ú. Prievidza, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, tentokrát návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľ-

ného majetku, novovytvorený pozemok registra C, parcelné číslo 

2214/41 v k.ú. Prievidza z dôvodu hodného osobitného zreteľa       

v prospech mesta Prievidza. Ide o pozemok, na ktorom sa nachádza 

chodník, ktorý potom priamo nadväzuje na chodníky vo vlastníctve 

mesta Prievidza a teda časť zelene, ktorá sa nachádza v okolí  

tohto chodníka. Nakoľko teda táto časť pozemku je pre Trenčiansky 

samosprávny kraj aj pre správcu - Strednú odbornú školu Vansovej, 

Prievidza nevyužiteľný. Škola rozhodla o trvalej prebytočnosti     

a navrhuje sa teda odkúpenie za 1 EUR v prospech lepšieho využitia 

a majetko-právneho vyporiadania vzťahu k pozemkom, teda chodníku  

a okolitej zelene s tým, že podmienkou zmluvy bude ďalšie neko-

merčné využitie tohto pozemku, čiže v prospech obyvateľov mesta 

Prievidza. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. c). Čiže keďže to 

ide, ten osobitný zreteľ pre samosprávu, tak tam nemusíme to dvoj-

kolovo schvaľovať, tak isto ako bolo mestu Bánovce nad Bebravou. 

Ak nikto, ukončujem možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia pod týmto bodom, pod bodom číslo 5. c), kde  

teda, je to osobitný zreteľ a je potrebná 3/5 väčšina hlasov    

všetkých poslancov. Nech sa páči, hlasujeme. 
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ZA: 39 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 5. c) sme schválili.  

Nech sa páči, Tomáš, ďalší bod. 

 

U z n e s e n i e číslo 169/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    

registra "C" parc. č. 704/1 k. ú. Zemianske Lieskové           

v prospech Ľuby Bajzíkovej, Mária Belicu, Patrika Fraňa       

a Dominiky Fraňovej rod. Šišovskej, JUDr. Kataríny Kuzmovej 

rod. Slezákovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďalší bod, Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozem-

ku registra C, parc. č. 704/1, k. ú. Zemianske Lieskové v prospech 

súkromných osôb. Ide teda o klasické zriadenie vecného bremena,    

v ktorom je teda TSK povinný strpieť v tomto prípade uloženie    

kanalizačnej prípojky, elektrickej NN prípojky, prejazd, prechod 

automobilmi, mechanizmami, pešo a súvisiacich služobností,         

v prospech súkromných osôb, ktoré sú v súčasnosti vlastníkom      

daných nehnuteľností, za odplatu, jednorazovú náhradu stanovenú    

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre intravilán 

obce Melčice-Lieskové vo výške 9,25 EUR/m2, čo je pri celkovej    

výmere 58 m² náhrada vo výške 536,50, ktorú uhradí investor     

stavieb. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Čiže začína jedno z tých ôsmich vecných bremien, ktoré 

musíme dnes, teda budeme schvaľovať. Nech sa páči, otváram disku-

siu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do disku-

sie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. d). 

Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec. 

Uznesenie k bodu číslo 5. d) sme schválili. Nech sa páči, ďalšie 

vecné bremeno. 
 

U z n e s e n i e číslo 170/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

 

 

 5. 
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e) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" p. č. 1676/1 k. ú. Veľké Stankovce v prospech 

Západoslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra C, parc. č. 1676/1, k. ú. Veľké Stankovce      

v prospech Západoslovenskej distribučnej, kde teda TSK má strpieť 

právo uloženia elektro-energetického zariadenia a súvisiacich    

služobností v rozsahu podľa geometrického plánu v prospech Zápa-

doslovenskej distribučnej za odplatu, jednorazovú náhradu stanove-

nú v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre obec 

Trenčianske Stankovce, vo výške 9,25 EUR/m2, čo je celková náhrada 

573,50, ktorú uhradí investor stavby. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, ukončujem mož-

nosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5. e). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 37, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2 poslanci.  

Uznesenie pod bodom číslo 5. e) sme schválili. Nech sa páči,     

ďalšie vecné bremeno. 

U z n e s e n i e číslo 171/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

f) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

registra "C" parc. č. 1710, 1709/1, 1709/2, 1708  k. ú.  

Uhrovec v prospech Obce Uhrovec. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemkoch registra C, celkovo 4 pozemky, k. ú. Uhrovec          

v prospech obce Uhrovec. Je to teda zriadenie vecného bremena,     

v ktorom má TSK povinnosť strpieť právo uloženia vodnej stavby, 

vodovodu a súvisiacich služobností, v rozsahu v zmysle geometric-

kého plánu, v prospech obce Uhrovec, za odplatu - jednorazovú    

náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom 

TSK pre intravilán obce Uhrovec vo výške 9,25 EUR/m2 a pre extravi-

lán obce Uhrovec vo výške 7,40 EUR/m2, celkovo vo výške 1.798,20, 

ktorú uhradí investor stavby. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 5. f). Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu uznesenia        

pod bodom číslo 5. f). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenia k bodu číslo 5. f) sme schválili.  
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U z n e s e n i e číslo 172/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, uveď bod číslo 5. g). 

 

 

 5. 

g) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 3983/1 k. ú. Trenčianske Jastrabie     

v prospech Ing. Romana Kmeťa  a manž. MUDr. Martiny Kmeťovej 

rod. Lehotkaiovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra C, parc. č. 3983/1, k.ú. Trenčianske Jastrabie 

v prospech súkromných žiadateľov. Ide o zriadenie vecného bremena, 

ktoré spočíva v povinnosti TSK strpieť právo uloženia NN elektric-

kej, vodovodnej a plynovej prípojky podľa geometrického plánu,    

v prospech súkromných žiadateľov, vlastníkov susediaceho pozemku 

za odplatu - jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK pre extravilán obce Trenčianske Jas-

trabie vo výške 7,40 za EUR/m2, čo je celková náhrada vo výške 

170,20 EUR, ktorú uhradia títo súkromní žiadatelia. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram   

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5. g). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 5. g) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Tomáš, nech sa páči, ďalší bod. 

U z n e s e n i e číslo 173/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

h) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "E"  parc. č. 477/1 k. ú. Kanianka v prospech  Petra 

Kotríka a Mgr. art. Patrície Gyenesovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra E, parc. č. 477/1, k.ú. Kanianka v prospech 

súkromných žiadateľov. Opätovne zriadenie vecného bremena, v zmys-

le ktorého má Trenčiansky samosprávny kraj povinnosť strpieť právo 

uloženia kanalizačnej prípojky a prejazdu, prechodu automobilmi, 
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mechanizmami, pešo cez dotknutý pozemok, v prospech týchto súkrom-

ných žiadateľov za odplatu, jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle 

platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK a cenovej mapy        

pre intravilán obce Kanianka vo výške 9,25 EUR/m2, čo je pri výmere 

35 m² celková náhrada vo výške 323,75 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. h). Ak     

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať     

o návrhu uznesenia pod týmto bodom. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie pod bodom 5. h) sme schválili. Nech sa páči, Tomáš,  

ďalšie vecné bremeno. 
 

U z n e s e n i e číslo 174/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 1711/2 k. ú. Domaniža v prospech     

Lukáša Michálka.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra C, parc. číslo 1711/2 k.ú. Domaniža v prospech 

súkromného žiadateľa. Zriadenie vecného bremena s povinnosťou TSK 

strpieť právo vybudovania vjazdu, uloženie NN elektrickej prí-

pojky, vodovodnej a plynovej prípojky podľa geometrického plánu      

a teda umožnenie prechodu, prejazdu v prospech súkromného žiadate-

ľa za odplatu, jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle platných     

Zásad hospodárenia s majetkom TSK a cenovej mapy pre extravilán 

obce Domaniža vo výške 7,40 EUR/m2, celková náhrada vo výške 

377,40. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 5. i) ako Ivana. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie pod bodom 5. i) sme schválili. Nech sa páči, Tomáš,     

ďalšie. 

U z n e s e n i e číslo 175/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

 

 

 5. 
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j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "E" parc. č. 119/1 k. ú. Dolná Breznica v prospech 

Miroslava Šurjana. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra E, parc. číslo 119/1 k.ú. Dolná Breznica,     

v prospech súkromného žiadateľa, opätovne zriadenie vecného breme-

na a povinnosť TSK strpieť právo vybudovania vjazdu, uloženia    

vodovodnej prípojky a umožnenia prechodu, prejazdu a súvisiacich 

služobností v prospech súkromného žiadateľa, za odplatu - jednora-

zovú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia s ma-

jetkom TSK a cenovej mapy pre intravilán obce Dolná Breznica     

vo výške 6,60 EUR/m2, čo je celkovo náhrada vo výške 198,- EUR    

za 30 m² dielov. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. j). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať návrhu uznesenia 

pod týmto bodom. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 6.  

Uznesenie k bodu číslo 5. j) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e číslo 176/2023 

                             (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, Tomáš, uviesť bod 5. k). To je posledné vecné breme-

no. 

 

 5. 

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

registra "C" parc. č. 1037, 1053, 1054 k. ú. Ďurďové          

v prospech Obce Ďurďové. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozem-

koch registra C, parc. č. 1037, 1053, 1054, k.ú. územie Ďurďové,   

v prospech obce Ďurďové, ide teda o zriadenie vecného bremena, 

ktoré spočíva v povinnosti TSK strpieť právo uloženia verejného 

vodovodu a umožnenia vstupu na dotknutý pozemok v nevyhnutnom roz-

sahu, na dobu neurčitú v prospech obce Ďurďové, za odplatu - jed-

norazovú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia    

s majetkom TSK pre extravilán obce Ďurďové vo výške 5,28 EUR/m2, čo 

je celková náhrada vo výške 264,- EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu, nech sa páči. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 
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uznesenia pod bodom číslo 5. k). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4. 

Uznesenie k bodu číslo 5. k) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

  

U z n e s e n i e číslo 177/2023 

        (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

l) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie zákon-
ného vecného bremena na pozemku registra "C" p. č. 243/2    

k. ú. Turčianky v prospech spoločnosti, Slovenská elektri-

začná prenosová sústava, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz nech sa páči, schválenie jednorazovej náhrady pod bodom    

číslo 5. l) v prospech SEPS. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom teda Návrh na schválenie jednorazovej náhrady   

za zriadenie zákonného vecného bremena na pozemku registra C, 

parc. č. 243/2, k.ú. Turčianky v prospech spoločnosti Slovenská 

elektrizačná prenosová sústava, Bratislava. Zákonné vecné bremeno 

v zmysle vzniklo v súlade s § 11 Zákona o energetike v prospech 

Slovenskej elektrizačnej prenosovej sústavy, ako teda zákonné    

vecné bremeno a jednorazová náhrada sa navrhuje vo výške v zmysle 

predloženého znaleckého posudku 0,53 EUR/m2, čo je pri výmere 

594 m² dielu jednorazová náhrada celkom vo výške 314,82 EUR.     

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. l). Ak     

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať   

o návrhu uznesenia pod týmto bodom. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie pod bodom číslo 5. l) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e číslo 178/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

m) Návrh na schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie zákon-
ného vecného bremena na pozemku registra "C" p. č. 3554/5   

k. ú. Veľké Uherce v prospech spoločnosti Slovenská elektri-

začná prenosová sústava, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz, Tomáš, uveď ďalšie schválenie jednorazovej náhrady, zasa    
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v prospech SEPS a teraz v k. ú. Veľké Uherce, nech sa páči.  

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Ide teda o obdobný prípad ako v predchádzajúcom bode,    

teda schválenie jednorazovej náhrady za zriadenie zákonného     

vecného bremena na tom istom skutkovom základe, teda vzniknuté    

v súlade s § 11 Zákona o energetike. Tentokrát teda v k. ú. Veľké 

Uherce, kde v zmysle predloženého znaleckého posudku sa navrhuje 

jednorazová náhrada celkovo vo výške 429,- EUR za 825 m² dielu    

v hodnote 0,52 EUR/m2. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram   

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5. m). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie pod bodom číslo 5. m) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e číslo 179/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

n) Návrh na rozhodnutie o trvalej prebytočnosti a prevodu hnu-
teľného majetku (techniky) v správe SC TSK, Brnianska 3,   

911 05 Trenčín.     

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz, Tomáš, poprosím uviesť Návrh na rozhodnutie o trvalej pre-

bytočnosti hnuteľného majetku, techniky v správe Správy ciest TSK, 

nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Nakoľko teda Správa ciest Trenčianskeho samosprávneho 

kraja požiadala o vyradenie prebytočného majetku formou odpredaja 

a k uvedenému predložila znalecké posudky a zápisnice Vyraďovacej 

komisie, navrhuje sa teda, aby prebytočný majetok, ktorý je súčas-

ťou materiálu, bol ponúknutý na odpredaj. Ide celkovo o 5 sypačov 

a sypač s nadstavbou. Súčasťou materiálu sú aj znalecké posudky    

a navrhuje sa odpredaj tohto prebytočného majetku formou ponukové-

ho konania s tým, že v prípade, ak nedôjde k úspešnému odpredaju, 

bude musieť byť majetok preklasifikovaný na neupotrebiteľný a fy-

zicky zlikvidovaný. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 5. n). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod týmto bodom. Nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, 

hlasujeme. 

  

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie pod bodom číslo 5. n) sme schválili. Poprosím o posledné 

uvedenie majetkového bodu a v tomto prípade je to teda nadobudnu-
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tie výlučného vlastníckeho podielu. Nech sa páči. 

 

U z n e s e n i e číslo 180/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 5. 

o) Návrh na schválenie nadobudnutia výlučného vlastníckeho   

podielu k nehnuteľnostiam - pozemku reg. "C" p.č. 2698      

a domu súp. č. 246 v k. ú. Čachtice kúpou od vlastníka -  

Obce Čachtice. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. Ako posledný je teda Návrh na schválenie nadobudnutia    

výlučného vlastníckeho podielu k nehnuteľnostiam pozemku registra 

C, parc. č. 2698 a domu súpisné číslo 246 v k. ú. Čachtice, kúpou 

od vlastníka, obce Čachtice. Obec Čachtice je teda v súčasnosti 

vlastníkom týchto nehnuteľností, a to teda stavby domu a pozemku 

vo výmere 147 m², ktoré sa nachádzajú v tesnej blízkosti areálu 

Draškovičovho kaštieľa v Čachticiach, vo vlastníctve TSK, ktorý    

v súčasnosti podstupuje revitalizáciu, pričom tento dom je v hava-

rijnom stave vyžadujúcom jeho zbúranie. Nakoľko je spoločným záuj-

mom TSK a obce Čachtice revitalizácia kaštieľa a jeho okolia,      

a obec Čachtice nemá v rozpočte vyčlenené finančné prostriedky     

na zbúranie domu, navrhuje sa, aby nehnuteľnosti odkúpil TSK      

za kúpnu cenu 1,- EUR s tým, že následne TSK na vlastné náklady 

zbúra predmetný dom, čím jednak dôjde k rozšíreniu areálu kaštieľa 

a jednak k zveľadeniu okolia. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. o). Chcem 

len pripomenúť, že Draškovičov kaštieľ je teraz rekonštruovaný aj 

za finančnej pomoci Európskeho hospodárskeho priestoru a Európske-

ho finančného mechanizmu, kde sme dostali určité finančné zdroje   

a vlastne táto rohová budova, či sa to dá nazvať ešte budova,    

búda, patrí aj s pozemkom obci Čachtice, a my sme teda dohodli, že 

ten pozemok nám dajú za euro a my si to zbúrame. Teraz sa vlastne 

pripravuje taká štúdia v rámci celého toho parku, ktorý si myslím, 

že bude dôstojne reprezentovať nielen obec Čachtice, ale aj celý 

Trenčiansky kraj spoločne s týmto rekonštruovaným Draškovičovým 

kaštieľom. Nech sa páči, niekto do diskusie? Ak nie, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 5. o). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 5. o) sme schválili. Tomáš, ďakujem veľmi 

pekne. Tým sme prebrali vlastne všetky majetkové body. 

 

U z n e s e n i e číslo 181/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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6. Návrh na schválenie aktualizácie dokumentu Program hospodárske-
ho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK na roky 2022 až 2030.    

   Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru reg.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A prejdeme k ďalšiemu bodu, k bodu číslo 6., ktorý predkladá    

Martina Lamačková, vedúca Odboru regionálneho rozvoja, a to je  

návrh na schválenie aktualizácie dokumentu Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja    

na roky 2022-2030. Martina, ak by si mohla v krátkosti povedať len 

prečo ho aktualizujeme, dobre, dvoma vetami. 

Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, pani podpredsedovia, panie poslankyne, páni pos-

lanci, kolegovia, hostia. Program hospodárskeho rozvoja a sociál-

neho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022-2030 

bol schválený Zastupiteľstvom TSK 26. septembra 2022. Následne  

bola vypracovaná Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji   

a vo verejných politikách Trenčianskeho samosprávneho kraja. Tieto 

2 dokumenty, keďže sú vzájomne prepojené a je potrebné, aby naozaj 

sa SMART princípy preniesli aj do Programu hospodárskeho a sociál-

neho rozvoja TSK na roky 2022-2030, je potrebné Program hospodár-

skeho a sociálneho rozvoja aktualizovať. Ide o aktualizáciu nie    

v oblasti strategických priorít, ale v oboch dokumentoch, len teda 

prepojiť pre zabezpečenie rešpektovania a prepojenosti týchto    

dokumentov je potrebné aktualizovať zoznam základných princípov 

rozvoja TSK. Zároveň sa dopĺňajú texty v jednotlivých prioritách, 

inovatívny, zelený, prepojený, zdravý, vzdelaný a sociálny kraj,  

v týchto prioritách sa dopĺňajú zoznamy strategických priorít pre 

implementáciu SMART prístupov, prostredníctvom ktorých budú jed-

notlivé priority realizované. Na záver sa upravuje spôsob monito-

rovania a realizácie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja TSK na roky 2022-2030, ktorého neoddeliteľnou súčasťou   

bude aj monitorovanie realizácie Koncepcie uplatnenia SMART prí-

stupov v rozvoji verejných politík a služieb Trenčianskeho samo-

správneho kraja. Aktualizácia je podmienkou oprávnenosti výdavkov 

v rámci projektu Lepší Trenčiansky kraj z operačného programu 

Efektívna verejná správa, z ktorého bolo spracovanie oboch doku-

mentov financované. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Bolo to viac ako 2 vety, ale keď tu zoberieme     

do takého jedného alebo dvoch veľkých súvetí, tak... 

Ing. Martina Lamačková  

Dlhé vety. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bez bodiek. Takže toľko k úvodu tohto materiálu. Nech sa páči,   

otváram diskusiu k bodu číslo 6. a chcem sa spýtať, poslanci to   

dostali tak, že to dostali červeným vyznačené, hej?  



24 
 
Ing. Martina Lamačková  

Áno, boli presne... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čo sa kde dopĺňalo, v ktorých stránkach, v ktorých častiach doku-

mentu. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia k bodu číslo 6.. Nech sa páči, hlasu-

jeme. A ja len dodám teda, Martina, že z tohto dokumentu treba 

čerpať pri príprave výjazdového rokovania vlády, ktoré bude       

v Trenčíne 12. decembra. Takže nech sa páči, hlasujme. 

Ing. Martina Lamačková  

Áno. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 6. 

Uznesenie k bodu číslo 6. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e číslo 182/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

7. Návrh na schválenie spolufinancovania výdavkov vynaložených  

na vykonávanie kompetencií zverených Trenčianskemu samospráv-

nemu kraju na základe Dohody o spolupráci pri správe Fondu   

malých projektov. 

   Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Vážené panie poslankyne, páni poslanci, Martina, poprosím ťa 

uviesť bod číslo 7.. Nech sa páči. To je Fond malých projektov. 

Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem ešte raz za slovo. Dovolím si predložiť vám návrh        

na schválenie spolufinancovania výdavkov vynaložených na vykonáva-

nie kompetencií zverených Trenčianskemu samosprávnemu kraju na zá-

klade Dohody o spolupráci pri správe Fondu malých projektov       

s Euroregiónom Bílé-Biele Karpaty a Regiónom Bílé Karpaty. V zmys-

le tejto dohody Euroregión Bílé-Biele Karpaty ako budúci správca 

Fondu malých projektov v rámci Programu cezhraničnej spolupráce 

Interreg Česko-Slovensko na roky 2021-2027 predložil žiadosti     

o nenávratný finančný príspevok v zmysle vyhlásených výziev      

na administráciu Fondu malých projektov. Časť kompetencií       

pri správe fondu bude delegovať Euroregión Bílé-Biele Karpaty     

na Trenčiansky samosprávny kraj, ktorý je povinný zabezpečiť    

spolufinancovanie výdavkov, ktoré pri tomto správcovstve vzniknú. 

Ide o spolufinancovanie mzdových výdavkov pracovníkov, ktorí sa 

budú na správe Fondu malých projektov podieľať a tak isto o spolu-

financovanie výdavkov na technické zabezpečenie správy Fondu    

malých projektov. Boli teda predložené 2 žiadosti v súhrnnej výške 

976.303,88 EUR na mzdové výdavky pre Trenčiansky samosprávny kraj, 

z toho povinné spolufinancovanie vo výške 8% predstavuje 76.323,32 

EUR. Ide o výdavky spolu na 6 rokov a teda tieto výdavky budú    
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použité čisto na správu Fondu malých projektov a budú refundované 

do výšky 92% z poskytnutého NFP. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Ja by som sa ešte spýtal, že koľko miliónov je celkový 

ten Fond malých projektov? 

Ing. Martina Lamačková  

8.000.000. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

8.000.000, o tom sa bude rozhodovať, hej. 

Ing. Martina Lamačková  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

8.000.000 a projekt investičný neinvestičný a tam je koľko výška? 

30, 50. 

Ing. Martina Lamačková  

50.000 sú neinvestičné projekty, 30 000 investičné projekty       

v oblasti cestovného ruchu a projekty People to people, teda stre-

távanie a rozvíjanie spolupráce. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To ako v tej pesničke, People to people. Dobre, nech sa páči,   

otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán rektor Habánik, nech sa páči, 

člen Správnej rady. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD (poslanec)  

Ja len na doplnenie, nakoľko si sa pýtal, pán predseda, na tú 

čiastku, ktorá je alokovaná na Fonde malých projektov, ale región, 

Euroregión bude administrovať vlastne celok, ale ten sa rozdelí  

na 2 časti. Niečo bude robiť Trenčiansky samosprávny kraj        

na základe tejto zmluvy a niečo bude robiť Zlínsky kraj.  

Ing. Martina Lamačková  

Región Bílé Karpaty.  

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD (poslanec)  

Región Bílé Karpaty na strane teda Zlínskeho kraja. 

Ing. Martina Lamačková  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je predložené pod bodom číslo 7.. Nech sa páči, hlasuje-

me. Ešte sa chcem spýtať, že kedy bude prvá výzva z Fondu malých 

projektov? 

Ing. Martina Lamačková  

Do konca tohto roka. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže ja to, ja to zopakujem. Pýtal som sa, že kedy budú prvé    

výzvy. Zmluva o NFP by mala byť podpísaná do konca tohto roka     

a prvé výzvy by mali byť teda v prvom kvartáli 2024.  

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5. 

Uznesenie k bodu číslo 7. sme schválili. A som veľmi rád, že je 

Trenčianska župa po niekoľkých rokoch, teda spoločne s Euroregió-

nom Bílé-Biele Karpaty získali túto možnosť manažovať tento Fond 
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malých projektov medzi Slovenskou a Českou republikou. Ďakujem 

veľmi pekne. 

U z n e s e n i e číslo 183/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

8. Návrh na menovanie riaditeľov zariadení sociálnych služieb     

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc. pomoci 

  

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo, už som to prečítal, prečítal, hej, prejdeme 

k bodu číslo 8., to je návrh, teda 2 personálne body máme:  

Návrh na menovanie riaditeľov zariadení sociálnych služieb v zria-

ďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. Predkla-

dá pani Nekorancová, vedúca Oddelenia sociálnej pomoci a poprosím 

teda asi len tak ich vymenovať tých kandidátov na riaditeľov    

zariadení sociálnych služieb. Vieme teda, že ich máme 24 tých    

zariadení. Výberové konanie sa konalo v 22 z týchto 24 zariadení 

sociálnych služieb a 20 sú staronoví a dvaja noví, v CSS Bánovce 

nad Bebravou a v Domove sociálnych služieb Zemianske Podhradie. Ak 

teda budú vami, panie poslankyne, páni poslanci, schválení.     

Prebiehalo to tak, že sa spravilo výberové konanie, kde sa mohli 

na každé toto zariadenie prihlásiť kandidáti a tí, ktorí teda   

určité obdobie, bolo to tuším asi až mesiac, kedy mali možnosť sa 

do tohto výberového konania na každé zariadenie sociálnych služieb 

prihlásiť, potom vlastne zasadla komisia, ktorá bola zložená jed-

nak z poslancov, jednak zo zamestnancov TSK a potom vlastne táto 

komisia odporučila do ďalšieho výberového konania, alebo do 

ďalšieho procesu toho kandidáta, ktorý to teda vlastne splnil a 

ten potom bol na hearingu na komisii, v tomto prípade Komisii 

zdravotníctva a sociálnych vecí. No a vlastne dnes to posledné ko-

lo,   ktoré je, tak to je vlastne tu priamo na Zastupiteľstve TSK. 

Chcem povedať, že všetci kandidáti sú tu k dispozícii, ak budete 

mať, panie poslankyne, páni poslanci, nejaké otázky na nich, tak 

kľudne sa potom môžete pýtať, ale aby som možno povedal, ak by si 

ich len uviedla, aby sa každý postavil, že sú tu a potom by som 

otvoril diskusiu k tomuto bodu, aby sa mohli prípadne panie pos-

lankyne, páni poslanci pýtať. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci  

Tak ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, páni podpredsedovia, 

poslankyne, poslanci, kolegovia, hostia. Keď pán predseda teda  

povedal vyčerpávajúcu informáciu v súvislosti s celým postupom vý-

berových konaní, ja by som prešla priamo na mená jednotlivých na-

vrhovaných riaditeliek a riaditeľov zariadení sociálnych služieb, 

ktorí budú teda s účinnosťou od 1. 1. 2024 na funkčné obdobie 5 

rokov menovaní Zastupiteľstvom TSK za riaditeľov vybraných organi-

zácií. Ako prvá pani Ing. Katarína Šubová za riaditeľku Centra  

sociálnych služieb v Bánovciach nad Bebravou.  
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Akože panie poslankyne, páni poslanci, tu by ste mali tlieskať  

potom, keď ich odhlasujete, dobre? Akože nie, že by sme vám neve-

rili, pani Šubová, vy ste určite perfektná, len poslanci musia 

hlasovať, dobre. Potom. Dobre, nech sa páči, ďalší. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Ako druhá, momentálne sa ospravedlnila zo zdravotných dôvodov pani 

Mgr. Anna Kancirová za riaditeľku Centra sociálnych služieb - AVE 

v Dubnici nad Váhom. Pani doktorka Martina Mutalová, riaditeľka 

Centra sociálnych služieb SLOVEN v Slavnici. Pani doktorka Hana 

Feriancová, riaditeľka Centra sociálnych služieb - Jesienka, Myja-

va. Pán doktor Roman Krbata, riaditeľ Centra sociálnych služieb - 

Domov Javorina, Bzince pod Javorinou. Pani Mgr. Dana Peterková, 

riaditeľka Centra sociálnych služieb, Nová Bošáca. Pani Mgr. Teré-

zia Pátrovič, riaditeľka Domova sociálnych služieb, Zemianske Pod-

hradie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je nová, to je nová. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Pani Ing. Miriam Mrázová, riaditeľka Centra sociálnych služieb     

v Novom Meste nad Váhom. Pani doktorka Mária Janíková, riaditeľka 

Centra sociálnych služieb, Partizánske. Teraz takisto pani riadi-

teľka, teda pani Mgr. Gabriela Lukáčová je momentálne PN, za ria-

diteľku Centra sociálnych služieb Bystričan v Považskej Bystrici. 

Pán doktor František Martaus, riaditeľ Centra sociálnych služieb -  

NÁDEJ. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dolný Lieskov. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Oddelenia sociálnej pomoci)  

Pán Ing. Róbert Orság, riaditeľ Centrum sociálnych služieb - Bô-

rik, Nitrianske Pravno. Pani doktorka Iveta Lauková, riaditeľka 

Centra sociálnych služieb - DOMINO v Prievidzi. Pán Mgr. Ľubomír 

Valovič, riaditeľ Humanity, Centrum sociálnej pomoci, Veľká Lehôt-

ka v Prievidzi. Pani Ing. Janka Ježová, riaditeľka Centra sociál-

nych služieb, Lednické Rovne. Pani doktorka Barbora Orgoníková, 

riaditeľka Centra sociálnych služieb KOLONKA v Púchove. Pani Ing. 

Gabriela Hrončeková, riaditeľka Domova sociálnych služieb, Púchov 

- Nosice. Pani Mgr. Renata Papierniková, riaditeľka Centra sociál-

nych služieb - LIPOVEC, Horné Srnie. Pán Ing. Igor Šumaj, riaditeľ 

Centra sociálnych služieb - LIPA, Kostolná - Záriečie. Pani Ing. 

Milada Kolárová, riaditeľka Centra sociálnych služieb - JUH        

v Trenčíne. Pán doktor Tibor Gavenda, riaditeľ Centra sociálnych 

služieb - DEMY, Trenčín. Pani Mgr. Jana Pondušová, riaditeľka     

Domova sociálnych služieb, Adamovské Kochanovce. Všetci. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za ich predstavenie. Teraz otváram diskusiu   

k tomuto bodu, kde môžete sa, panie poslankyne, páni poslanci, 

prípadne spýtať ľudí, ktorí sú odporučení teda na pozície riadite-

ľov týchto zariadení sociálnych služieb. Ako som spomínal, teda    

z tých 24 zariadení prebehli výberové konania v 22, z toho teda 

vlastne dvaja sú noví, v Zemianskom Podhradí a v Bánovciach nad 
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Bebravou. Budú teda zvolení nie donekonečna, ako tomu bývalo      

v minulosti, ale teda na obdobie piatich rokov tak, ako sme si to 

schválili v týchto tých zásadách predtým. A to je všetko z mojej 

strany. Pán poslanec Ďureje, nech sa páči. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, poslankyne, pos-

lanci. Ja sa len chcem spýtať aj v súvislosti s tým bodom rokova-

nia, ktorý pôjde následne. Riaditeľov, ktorých sme menovali       

do funkcií iných zariadení, tak neviem, títo majú už v zmluvách 

päťročné funkčné obdobie, alebo sú tam taktiež na dobu neurčitú? 

Ide mi predovšetkým o, nemáme tu teda riaditeľa Hornonitrianskeho 

múzea alebo aj riaditeľov nemocníc, čiže pravdepodobne tí už sú    

na päťročné volebné obdobie, alebo sú na dobu neurčitú? 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Všetci napr. tieto zariadenia sociálnych služieb sme teda urobili 

výberové konanie iba v 22 z 24. V tých 24 ešte neubehlo päťročné 

obdobie, teda tým dvom, v ktorých, kde sme nerobili, tým ešte    

neubehlo päťročné obdobie, ale všetci riaditelia podpísali dodatky     

k ich pracovným zmluvám, že končia 31. decembra. Tí dvaja končia    

v období po piatich rokoch, niekomu to vychádza, neviem, február 

2024, tým dvom teda, ktorí neboli vyberaní tých dvoch zariadení, 

ale tiež majú dodatky podpísané maximálne teda na obdobie piatich 

rokov a tak isto je to pri kultúrnych zariadeniach aj pri nemocni-

ciach. Čiže budúci rok zasa pôjdu ďalšie zariadenia, organizácie    

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskej župy, kde tí riaditelia 

kde im končí päťročné obdobie. Som rád, že sme to takto mohli  

urobiť, mohli sme to zrovnať aj s výberovými konaniami riaditeľov 

základných škôl, aj keď tam tie komisie sú zložené ináč a že je to 

takto. Vždy sa môžu po tých piatich rokoch tí riaditelia znova 

uchádzať o pozíciu, predstavia novú koncepciu, zaktualizujú, atď.. 

Takže teraz toto všetko tie voľby už budú vlastne na 5 rokov,      

a v priebehu budúceho roka, ale aj tých ďalších rokov, tí, ktorí 

ešte nedokončili päťročné obdobie, tak keď im skončí to päťročné 

obdobie, tak predtým sa urobia znova a vypíšu sa výberové konania 

na riaditeľov aj týchto OvZP-čiek. Dobre, pani podpredsedníčka  

Porubcová. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja som sa nechcela nič pýtať, ja som vám 

iba chcela povedať, že si uvedomujem, akú veľmi ťažkú úlohu máte 

pred sebou, aké ťažké je dnes robiť s ľuďmi a aké ťažké je to      

v tomto čase, a chcem iba povedať, že vám veľmi držíme palce.      

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, pán predseda komisie, pán poslanec Oulehle, nech sa 

páči. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Ďakujem, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, vážení páni podpredsedovia, kolegovia. Ja veľmi oceňujem 

prácu týchto ľudí, všetkých, ktorí sa venujú sociálnej práci       

a hlavne v týchto našich zariadeniach, lebo ten, kto nepozná 

klientov tých zariadení, tak nevie oceniť tú prácu. Sú to všetko 
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zdravotne postihnutí, buď fyzicky alebo psychicky ľudia a veľká 

vďaka za trpezlivosť a hlavne by som mohol povedať aj za suplova-

nie tých rodín, v ktorých tí ľudia nie sú. Prajem vám všetkým      

do toho nového päťročného funkčného obdobia, ďalšieho takého zapá-

lenia do práce, trpezlivosti a hlavne tej ľudskosti s tými klien-

tmi. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán poslanec, veľmi pekne. Ja sa tiež k tomu pripájam. 

Bol som veľakrát v týchto našich zariadeniach sociálnych služieb  

a naozaj klobúk dole pred všetkými. Veľakrát je to naozaj finančne 

neoceniteľné, ale to, čo robíte s tými klientmi, že si naozaj    

našli tú druhú rodinu, ako sa hovorí, tú svoju jeseň života, ale 

zas aj tí, niektorí, tí mladší, že si našli nových priateľov,   

nových kamarátov, novú rodinu. Takže naozaj vám chcem za to všetko 

poďakovať. Ešte prosím vás, niekto do diskusie? Ak nikto, uzatvá-

ram možnosť hlásiť sa do diskusie a dovoľte mi navrhnúť jednu vec, 

že by sme teda o všetkých, ak teda nemá niekto nejaké výhrady, 

zvlášť pani poslankyne, páni poslanci, aby sme mohli hlasovať      

o všetkých navrhnutých kandidátoch za riaditeľov týchto 22 zaria-

dení sociálnych služieb v jednom hlasovaní. Môžeme to tak urobiť? 

Takže ďakujeme pekne a teda poďme hlasovať. Nech sa páči, hlasuje-

me o všetkých 22 kandidátoch na riaditeľov 22 zariadení sociálnych 

služieb spoločne. Nech sa páči, hlasujeme, s tým, že teda nastúpia 

do funkcie od 1. januára 2024. 

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec. 

Konštatujem, že zastupiteľstvo schválilo všetkých 22 nominantov   

na riaditeľov organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. Sú to 

teda zariadenia sociálnych služieb.  

 

U z n e s e n i e číslo 184/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

9. Návrh na menovanie riaditeľov kultúrnych zariadení v zriaďo- 

vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD. –vedúci Odb.škol. a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak teraz vám už môžeme zatlieskať a zaželať všetko najlepšie.   

Ak vás teda ešte zaujíma priebeh zastupiteľstva, nikto vás nevyhá-

ňa, môžete tu sedieť. Ak nie, môžete sa ísť dozadu občerstviť, pár 

eur sme pridali do občerstvenia na dnešné zastupiteľstvo, takže 

malo by tam byť toho ešte dosť. Ďakujem veľmi pekne a teším sa   

potom na spoločné návštevy v jednotlivých zariadeniach. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 9. To je rovnaký bod, akurát kultúrne zaria-

denia v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, predkladá Richard Hančin. 

Ja, lenže ich máme 12 týchto kultúrnych zariadení. Výberové kona-
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nia sa uskutočnili v desiatich z týchto zariadení a ôsmi riadite-

lia sú súčasní riaditelia, riaditeľky a v Považskej knižnici      

v Považskej Bystrici nastupuje nový človek alebo teda bol vybraný 

nový človek a tak isto aj v Hornonitrianskej knižnici v Prievidzi 

tiež bol odporučený na schválenie zastupiteľstvu nový človek. Čiže 

Richard, ak by si mohol teda tých, koľko, 10 ľudí, takto predsta-

viť. Nech sa nám ukážu a otvoríme diskusiu k tomuto bodu. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, vážení pani podpredsedovia, vážené poslankyne, poslanci, 

vážení kolegovia, milí hostia. Dovoľte, aby som predložil návrh    

na menovanie riaditeľov kultúrnych zariadení v zriaďovateľskej pô-

sobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. Tak ako pán predseda 

už uviedol, výberové konanie bolo na 10 riaditeľov kultúrnych    

zariadení a týmto by som prečítal naozaj v krátkosti mená. Takže 

na základe splnených kvalifikačných a odborných predpokladov, ako 

aj výsledkov výberového konania, predkladáme zastupiteľstvu Tren-

čianskeho samosprávneho kraja návrh na menovanie riaditeľov kul-

túrnych zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK od 1. 1. 2024. 

A je to Mgr. Viera Feriancová, riaditeľka Centra tradičnej kultúry 

v Myjave. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobrý deň, vitajte. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Takisto je to Mgr. Daniela Čižmárová, riaditeľka Považského osve-

tového strediska v Považskej Bystrici. Takže návrh na riaditeľku 

je na pani Mgr. Máriu Ružôňovú za riaditeľku Považskej knižnice    

v Považskej Bystrici. Takisto je tu návrh na menovanie pána Mgr. 

Petra Martiniska za riaditeľa Trenčianskeho múzea v Trenčíne.   

Takisto je tu návrh na riaditeľku pani Ing. Gabrielu Krokvičkovú 

za riaditeľku Verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne.      

Takisto je tu návrh na pani Mgr. art. Barboru Petríkovú za riadi-

teľku Galérie Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne. Takisto je 

tu návrh na pani Ing. Mgr. Žanetu Múdru Šebíkovú za riaditeľku 

Trenčianskeho osvetového strediska v Trenčíne. Takisto návrh      

za riaditeľku pani Mgr. Petronelu Rágulovú, PhD. za riaditeľku 

Vlastivedného múzea v Považskej Bystrici. Takisto je tu návrh pani 

za riaditeľku pani Mgr. Ľudmilu Húskovú za riaditeľku Regionálneho 

kultúrneho centra v Prievidzi a posledný návrh za riaditeľa Horno-

nitrianskej knižnice pána Mgr. Mareka Mittaša v Prievidzi. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k týmto personálnym návrhom, panie 

poslankyne, páni poslanci, nech sa páči. Pani podpredsedníčka   

Porubcová.  

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Milí kolegovia z kultúrnych inštitúcií, iba to isté, čo sme pove-

dali predtým. Držíme vám veľmi palce a kedykoľvek sme tu pre vás. 

Ďakujem pekne za odvahu, chuť pracovať pre dobro Trenčianskeho   

samosprávneho kraja. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram 
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možnosť hlásiť sa do diskusie a keďže v diskusii neboli nejaké    

návrhy alebo komenty na niektorých z týchto kandidátov, tak tiež 

budeme hlasovať v jednom návrhu uznesenia o všetkých desiatich 

kandidátoch, ktorí boli spomenutí s tým, že budú menovaní do funk-

cie riaditeľov týchto kultúrnych zariadení od 1. januára 2024. 

Takže panie poslankyne, páni poslanci, nech sa páči, hlasujme. 

ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3. 

Uznesenie k bodu číslo 9. sme schválili.  

 

U z n e s e n i e číslo 185/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže tiež želám všetko najlepšie, nech sa vám darí v týchto     

našich kultúrnych inštitúciách a tí, čo máte na starosti alebo tie 

organizácie, ktorých sa týka Európske hlavné mesto kultúry 2026, 

vás chcem požiadať, aby ste trošku zapli na väčšie obrátky, aby sa 

tie projekty, ktoré idú za Trenčianskym múzeum, za galériou       

a za knižnicou, aj stihli naplniť. Takže veľká vďaka. Ďakujem aj 

Richardovi Hančinovi za uvedenie bodu číslo 9. 

 

 

10. Návrh na na schválenie Dodatku č. 6 k Zriaďovacej listine   

Centrum sociálnych služieb - Bánovce nad Bebravou, Textilná 

900/7, 957 01 Bánovce nad Bebravou. 

Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Oddelenia soc. pomoci 

  

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 10.. Opätovne, pani Nekorancová, to je Návrh 

na schválenie dodatku číslo 6. k Zriaďovacej listine Centra     

sociálnych služieb Bánovce nad Bebravou. Nech sa páči, v krátkos-

ti. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca oddelenia Sociálnych služieb)  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, páni 

podpredsedovia, poslankyne, poslanci, kolegyne, kolegovia. Dovoľ-

te, aby som uviedla tento dokument. Je to dodatok číslo 6. k Zria-

ďovacej listine Centra sociálnych služieb Bánovce nad Bebravou    

a vydáva sa z dôvodu doplnenia ďalšej odbornej činnosti, ktorá  

vyplýva zo zákona o sociálnych službách - zabezpečovanie pomoci 

pri pracovnom uplatňovaní a rozšírenia o ďalší druh sociálnej 

služby, čo je monitorovanie a signalizácia potreby pomoci. Táto 

služba je poskytovaná prostredníctvom systému Inteligentnej domá-

cej asistentky a nakoľko sme v Bánovciach nad Bebravou nemali    

zastúpenie zo strany samosprávy, tak pristupujeme k rozšíreniu, 

ako poskytovateľa naše zariadenie sociálnych služieb Centrum     

sociálnych služieb v Bánovciach nad Bebravou, s účinnosťou od 1. 

januára 2024. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto bodu. Otváram diskusiu       
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k bodu číslo 10., k tomuto dodatku číslo 6.. Sú to všetko služby 

(monitorovanie signalizácia), ktoré vlastne podporujú ten projekt 

AAL v eurofondových podmienkach Trenčianskeho samosprávneho kraja 

a ešte je tam zabezpečovanie pomoci pri pracovnom uplatňovaní. 

Tak. Nech sa páči, ešte do diskusie k tomuto bodu? Ak nikto, uzat-

váram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uz-

nesenia pod bodom číslo 10.. Nech sa páči, hlasujeme. Ďakujem pani 

Nekorancovej za uvedenie materiálu. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 6.  

Uznesenie k bodu číslo 10. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e číslo 186/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

11. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na I. polrok 
2024.  

Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme bodu číslo 11., ten predkladám ja, to je Návrh Plánu čin-

nosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na I. polrok 2024. Znova teda 

vychádzame zo zákona, že každý druhý mesiac by sa malo minimálne 

teda konať Zastupiteľstvo TSK, preto navrhujeme 3 zastupiteľstvá. 

V januári 29. v pondelok, na konci marca 25. tiež v pondelok,     

a potom ešte jedno zastupiteľstvo v máji, to by bolo až 13. mája. 

Väčšinou sme mali vždy na začiatku, ale keďže 1. a 8. mája sú 

štátne sviatky, sú to stredy, tak asi budete chcieť ísť na nejaké 

dlhšie predĺžené víkendy možno, tak sme dali to májové zastupiteľ-

stvo v pondelok až 13. mája. K tomu sa prispôsobili termíny roko-

vania Rady predsedov a jednotlivých komisií, kde teda tie komisie 

sme tiež navrhli, aby zasadali pondelky a stredy. Je už na vás, 

páni predsedovia jednotlivých komisií, ako si to teda usporiadate. 

Nejaké termíny sme navrhli a takisto Rady predsedov sme navrhli, 

aby boli v pondelky. 15. januára prvá, ďalšia 11. marca a tretia   

v apríli, 29. apríla, tiež v pondelok. Sú tam doplnené nejaké tie 

štandardné body a samozrejme tie sa budú potom dopĺňať podľa     

skutočnosti a skutočnej potreby počas toho I. polroka 2024.  

Nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 11.. Ak nikto, 

ukončujem možnosť prihlásiť sa do diskusie a ešte by som vám možno 

pre vašu informáciu povedal, kedy sú jarné prázdniny pre Trenčian-

sky kraj, 19. až 23. februára. Čiže to je v tom týždni pondelok- 

piatok, potom tam máme ešte prázdniny, ešte sú tam nejaké prázdni-

ny, Veľká noc, tá je 28.3. sú už prázdniny vo štvrtok pre deti, 

29.3. je veľkonočný Veľký piatok, 30.3. Biela sobota, 31.3. Veľko-

nočná nedeľa a 1. apríla je Veľkonočný pondelok, v utorok sú ešte 

prázdniny pre deti, 2. apríla. A ešte sú tam nejaké asi možno  

polročné prázdniny. To tu nemám nejako, čiže polročné už zanikli, 
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už sa deti musia viac učiť, tak to je fajn. Takže toľko asi       

k vašej informovanosti. A teda budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je uvedené pod bodom číslo 11.. Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 6. 

Uznesenie k bodu číslo 11. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e číslo 187/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

12. Diskusia - Rôzne.  
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 12. a to je Diskusia – Rôzne. Nech sa páči, 

panie poslankyne, páni poslanci, otváram bod číslo 12.. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa. Pán poslanec Oulehle? Nech sa páči. 

Pustite pána poslanca. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Vážený pán predseda, prednedávnom som sledoval v Televíznych sprá-

vach taký šot, ako v školách deti odmietajú jesť polievky a zostá-

va tým školám veľa tých polievok, ktoré vyhadzujú a chcel som sa 

opýtať, či, aká je situácia v školách, ktoré patria Trenčianskemu 

kraju a že či by sa cez nejaké, ak teda tak tomu je, že či by sa 

cez nejaké charity, hlavne teraz v tom zimnom období nemohli tieto 

prebytočné alebo zvyšné polievky navarené, nemohli bezdomovcom 

alebo do nejakých tých charitatívnych ústavov dávať. Myslím... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán poslanec, zistíme to. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

...že to je škoda, že aby sa to vylievalo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, zistíme to. Zistí to pán Hančin. Je tu? A tu je, hej, dobre, 

takže potom poprosím, áno, osloviť naše jedálenské zariadenia, že 

v akom stave to je, dobre? Dobre, pán poslanec. Áno, že okej,  do-

bre. Čiže zistiť to, ako je to možné takto rozdistribuovať,  do-

bre, cez tieto charitatívne organizácie, ak teda niečo ostane. Do-

bre. Ja som si dal takú otázku, že ako papajú študenti našich 

stredných škôl, dobre? Čiže Richard Hančin, úloha. Ďakujem veľmi 

pekne. Pani poslankyňa Novotná. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa)  

Vážený pán predseda, ctení prítomní, chcela by som upozorniť našu 

novú kolegyňu, pani poslankyňu na jej povinnosť, v súlade so záko-

nom č. 357/2004 je povinná do 30 dní podať majetkové priznanie. 

Všetky informácie na vyžiadanie dostane buď v kancelárii hlavného 

kontrolóra alebo jej ich pošlem ja. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže to bolo vlastne upozornenie, hej, podľa 

zákona, že treba podať majetkové priznanie do 30 dní od ujatia sa 

funkcie. Čiže to je od dnešného dňa 30 dní. Pán podpredseda Božik, 
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nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, páni podpredse-

dovia, kolegyne, kolegovia. Dovoľte aj mne, aby som vám poprial 

pekné popoludnie a poďakoval sa za možnosť vystúpiť a v úvode sa 

asi patrí, aby sme, keďže sa stretávame prvýkrát po parlamentných 

voľbách, hoci už niektorí kolegovia odišli, aby sme zablahoželali 

tým, ktorí v parlamentných voľbách uspeli a stali sa poslancami 

Národnej rady Slovenskej republiky. Takže, dovoľ mi, pán predseda, 

pán Jaroslav Baška, aj pán podpredseda Miško Bartek, Karol Janas 

odišiel, Jožko Habánik odišiel, ale verím, že na chodbe počuje. Ak 

som na niekoho zabudol, treba mi pripomenúť, ale myslím, že hovo-

rím v mene mojich kolegov, že vám gratulujeme k získaniu poslanec-

kých mandátov a v skutočnosti, že budete zastupovať aj náš kraj 

nielen vo väzbe na politickú stranu, za ktorú ste kandidovali, ale 

hlavne, že budete sa snažiť prenášať na parlamentnú pôdu problémy, 

ktoré máme v regiónoch aj Trenčianskeho kraja, ak si zoberiem tie 

jednotlivé lokality, či už Považie, hornú Nitru a pod.. Čo považu-

jem za dôležité je povedať to, že zatiaľ aj z úrovne obcí a miest 

sa nám niektoré veci podarili v krátkom čase vynegociovať s členmi 

vlády Slovenskej republiky, čo považujem za veľmi pozitívny úspech 

aktivít, ktoré boli jednak pred parlamentnými voľbami v rokova-

niach a potom aj podpisovaní jednotlivých memoránd a tak sme    

dosiahli odloženie optimalizácie siete nemocníc, odloženie staveb-

nej legislatívy, ktorá škodila samosprávam a škodila by istotne aj 

našej krajskej samospráve, čo som veľmi rád, sme oznámili s pánom 

ministrom Tarabom a je to posledný odklad mechanicko-biologickej 

úpravy, ktorá sa bude dotýkať teda 1. januára 2025 už všetkých   

obcí a miest a čo sme dosiahli je to, že ten formát úpravy odpadu 

a stabilizácie GS 21 už nebude povinný, ale bude dobrovoľný, čo 

znamená, že sa až v takej veľkej miere v budúcnosti nebudú predra-

žovať aktivity súvisiace s odpadovým hospodárstvom. Tak to je to 

pozitívne, čo sa nám podarilo, dovolím si povedať, že aj spoločným 

úsilím. Máme však pred sebou jeden obrovský problém, a to je otáz-

ka financovanie samospráv, kde sme teda rokovali, teda ja osobne 

so všetkými politikmi naprieč celou vládou a teda očakávame horli-

vo aj na úrovni samosprávneho kraja, ale aj na úrovni obcí a miest 

samosprávneho kraja, ako to celé dopadne a ako sa nám podarí zís-

kať zdroje na kompenzáciu výpadku rozhodnutí tých vlád, ktoré tu 

boli v minulosti. Mám tým na mysli najmä vlády, teda pána Matoviča 

a pána Hegera, ktoré nám zobrali trištvrte miliardy eur. Je to    

téma, ktorá sa týka aj nášho kraja, lebo aj kraj prišiel o penia-

ze. Máme z toho titulu nepripravený rozpočet a budeme o ňom roko-

vať až v decembri, čo nebývalo zvykom. Väčšinou v novembri sme sa 

lúčili v tomto čase s kalendárnym rokom aj s Vianocami, pán pred-

seda, teraz prvýkrát budeme rokovať v decembri preto, lebo zatiaľ 

nie sú jasné čísla. Informácie teda mám, že sa snaží pán minister 

aj finančný výbor pod vedením Janka Blcháča urobiť niečo pre to, 

aby tých peňazí bolo o niečo viac, aj keď kompenza, resp. snahy    

o to, aby sa nejakým spôsobom optimalizoval ten obrovský deficit, 

ktorý máme, tak jednoducho robí nám to všetkým vrásky. Tu by som 
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chcel teda veľmi pekne poprosiť, aby teda aj z úrovne poslancov 

Národnej rady Slovenskej republiky, ktorých máme, pokiaľ budete 

môcť byť na rokovaniach a verím, že budete, tak aby ste tlmočili 

tie požiadavky, ktoré idú naprieč. Zároveň teda sa chcem poďakovať 

pánovi predsedovi, že prvá Výjazdová vláda bude vlastne tu v Tren-

číne a bude sa dotýkať aj hornej Nitry, za čo sa chcem poďakovať 

preto, lebo schádzame sa aj ako regióny Združenia miest a obcí, aj 

na hornej Nitre, aj na Považí. Považujem to v rámci komunikácie 

skutočne za veľmi optimálne a čo chcem oceniť, je to, že vlastne 

prvé rokovania ZMOSu s členmi novej vlády začali deň po vymenova-

ní, čo v minulosti, teda pýtal som sa kolegov, ktorí boli vo vede-

ní ZMOSu, nebývalo úplne zvykom aby v stredu bola vymenovaná vláda 

a štvrtok sme rokovali s novým ministrom, ktorý mal okamžite ocho-

tu a vôľu počúvať. Hovorím teraz konkrétne o ministrovi dopravy. 

Takže z tohto titulu ja si, mojou povinnosťou je tu sa poďakovať, 

keďže viem, v akých poslaneckých kluboch pôsobíte a viem teda, že 

aj vašou snahou ako poslancov parlamentu bude v tejto oblasti   

pomôcť. A to sa týka nielen Trenčianskeho kraja ale celého Sloven-

ska. Zároveň mali sme rokovanie aj s našim bývalým kolegom, novým 

pánom ministrom pánom Takáčom, ktorému sme zablahoželali. Povedal 

som, že nám tu bude v zastupiteľstve chýbať, ale teda ma trošku 

iné úlohy teraz, takže poprosím ťa, pán predseda, a to chcela po-

vedať aj moja kolegyňa, pani podpredsedníčka, sme sa o tom bavili 

v úvode, že Richard bol vždy platným členom poslaneckého zboru   

za hornú Nitru, a bojoval za okres Prievidza, ale môžem povedať   

za celú hornú Nitru, takže ja pevne verím, že v tomto trende sa 

bude pokračovať. Písali mi niektorí občania z Prievidze otázku  

obchvatu Prievidze, sa zastavil, bude nové obstarávanie, teda sú 

tu aj poslanci zastupiteľstva mesta Prievidza. Sú to viaceré témy, 

ktorých je veľmi veľa, ale v každom prípade chcem poprosiť, ak sa 

bude dať, aby tá komunikácia ako začala, tak aj pokračovala a ak 

je to možné, čo najviac sa urobilo v tých zdrojoch, lebo tie nám 

budú chýbať ako v kraji, tak aj obciach a mestách. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Pán poslanec Bublavý.  

Mgr. Dušan Bublavý (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja verím určite, že spolupráca medzi poslancami 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, ktorí sú aj v parlamente, že 

určite bude dobrá medzi ZMOSom a vládou, ktorá je úplne iná ako tá 

predtým a tak ako Jožko, pán predseda Združenia miest a obcí Slo-

venska ďakoval a vidí, že je tá spolupráca naozaj oveľa lepšia ako 

predtým, tak ja musím poďakovať pánovi predsedovi ZMOSu, ktorý  

určite reprezentuje náš región, náš kraj, v úplne v inom svetle je 

teraz ZMOS, ako to bolo v minulosti. Je vidieť, že pán podpredseda 

nášho samosprávneho kraja je človek na svojom mieste, ktorý vie   

o samospráve veľa, to čo predtým tí kolegovia nevedeli ani presa-

diť a úplne združenie je v inom svetle. Že to združenie je opäť 

ten orgán, ktorý dokáže rokovať a presadzovať záujmy miest a obcí 

a vidím to, že stmeľuje tieto malé obce, väčšie obce, malé mestá, 

ale aj tie väčšie, ktoré sa tak povediac osamostatnili. Ak my   

nebudeme držať spolu ako tie Svätoplukove prúty, keď knieža dával 
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tým svojim synom rady, že keď 3 prúty držia spolu, tak sa ťažko 

zlomia, ale keď samostatné budú, tak ako tie veľké mestá, nebudeme 

držať spolu s tými menšími, väčšie menšie obce, že tá vláda s nami 

pozametá tak, ako to bola Hegerova alebo Igorova vláda, ktorá 

100.000.000, 200.000.000, 300.000.000, až to prišlo k trištvrte 

miliardy, ktorá nám chýba. Takže nie, že by boli podmienky, že tie 

podielové dane z fyzických osôb, že by bolo zle nastavené, ono to 

je všetko dobré, len nám nesmie vláda brať a ak to dokážeme obhá-

jiť a s týmto novým vedením Združenia miest a obcí, Jožko Božik  

so svojím kolektívom, keď bude tak pokračovať, ako je trend nad-

stavený, verím tomu, že sa nám bude lepšie dýchať aj v tých ťaž-

kých časoch, ktoré nás očakávajú. Jožko, veľmi pekne ti ďakujem  

za samosprávu.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme, pán poslanec. Pán podpredseda Bartek, nech sa páči. 

Michal Bartek (podpredseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Keď už tu bolo povedané o tom ďako-

vaní, ja sa tiež chcem veľmi pekne poďakovať pánovi predsedovi 

ZMOSu za tie slová, ktoré tu predniesol. Naozaj je to človek     

na svojom mieste, ako som aj na prvom oficiálnom prijatí u neho 

povedal, že on má jedno veľké šťastie, že funkciu predsedu ZMOSu 

vymysleli už predtým, lebo inak by povedali, že ju vymysleli pre 

Joža Božika, čiže naozaj mu sadla absolútne presne a je to vidieť 

aj pri tej kvalite z rokovaní s novou vládou a ja pevne verím,  

nakoľko Trenčiansky kraj, ak sa nemýlim, má 9 poslancov Národnej 

rady práve v tomto volebnom období, čiže ten počet aj oproti tomu 

východnému Slovensku sa pomaly, ale postupne trošku zvyšuje, lebo 

tí mávajú vždy tú prevahu v tom 150 člennom pléne, ale pevne    

verím, že ak pre ten kraj budeme pracovať bez ohľadu na to poli-

tické tričko, tak pre ten kraj sa podarí naozaj niečo produktívne 

vyprodukovať a naozaj taká predzvesť toho, že to tak môže byť,   

môže byť aj tá prvá výjazdová vláda, ktorá sa bude konať práve    

v našom kraji. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za príspevky v diskusii. Ja by som možno     

zareagoval na niektoré tie veci, ktoré tu zazneli. Tak v prvom  

rade som veľmi rád, že tá prvá výjazdová vláda v plnom formáte bu-

de práve tu v Trenčianskom kraji. A máte možnosť vidieť, že naozaj  

na rozdiel od tých vlád predtým, ktoré tu boli dnes spomínané    

od toho roku 2020, tak naozaj táto vláda má záujem od začiatku 

chodiť do regiónov a každých 6 týždňov, každý 1,5 mesiaca približ-

ne alebo teda raz za 2 mesiace tá vláda vyjde do niektorého       

z týchto regiónov. My sme pripravili už niektoré návrhy uznesení, 

konkrétnych uznesení, ktoré majú pomôcť tomuto kraju, nielen    

regiónu, uhoľnému regiónu hornej Nitry, ale veľa uznesení sa dotý-

ka aj Považia. Veľa uznesení sa bude dotýkať aj mimo nášho kraja, 

pretože chceme určite finančne pomôcť aj všetkým samosprávnym  

krajom. Nebudem to teraz konkretizovať. Niektoré tie veci, tie uz-

nesenia, ktoré sme pripravili. Viem, že kraje dokážu jednoduchšie 

zostaviť rozpočty na budúci rok, ako možno niektoré mestá     a 

obce, pretože tam vás najviac kvári mestá a obce, kompetencie tý-
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kajúce sa materských škôl, základných škôl, tam vám išli hodne, 

hodne mzdy, aj u nás išli hodne mzdy, v sociálnych zariadeniach,   

v ďalších originálnych kompetenciách a máte problémy teda hlavne  

s materskými a základnými školami, kde z výdavkov rozpočtových  

dávate okolo 54-59% na tieto kompetencie. Ale chcem povedať, že my 

máme rozpočet nachystaný na budúci rok. Ak nám vláda pomôže tiež 

niektorými tými uzneseniami, ktoré sme navrhli, tak budúci rok    

budeme môcť ešte viac investovať finančných prostriedkov. Budúci 

rok je ten rozpočet zatiaľ nastavený tak, že to pôjde z úverových 

zdrojov a pôjdu len tie finančné prostriedky, projekty, ktoré sa 

nedokončia do konca tohto roka, plus je tam nejaký balík, menší 

balík finančných prostriedkov na prípravné projektové dokumentá-

cie, pretože budúci rok ešte asi tie výzvy nebudú vyhodnotené,   

vyobstarané, atď., takže ten budúci rok dokončíme naše projekty   

z tohto roka, pripravíme si ďalšie projekty na projektové dokumen-

tácie a budeme teda čerpať hlavne z Plánu obnovy, ktorý máme, viď 

napr. bojnická nemocnica 18.000.000 EUR z Plánu obnovy. Máme tam 

na školy, na debarierizáciu nejakých 5.000.000 EUR, ktoré pevne 

verím, že už budúci rok ich začneme čerpať a proste takéto dotačné 

schémy, ktoré sú moc teda z našich finančných prostriedkov nepôj-

deme, ale nech je ten budúci rok dokončením týchto projektov, kto-

ré dobiehajú, plus teda príprava na tie ďalšie projekty, projekto-

vé zámery, ktoré máme nachystané. Takže tých uznesení máme hodne 

pripravených pre tú vládu 12. decembra. Myslím si, že rozpočet 

štátny 11. decembra ešte nebude schválený, ale máme teda nejaké 

východiská, z ktorých sme vychádzali, aj dnes sme mali Radu pred-

sedov, kde sme si teda ten rozpočet nejako namaľovali. Prešiel aj 

jednotlivými komisiami a takáto filozofia je vlastne toho rozpočtu 

na rok 2024. Čo sa týka bonifikácie napr. tých hypoték, tak tento 

rok to bude z daňového bonusu, ale to je minimálny nejaký dopad, 

čiže tam to nebudeme cítiť ako samosprávy a budúci rok asi by to 

malo tiež z daňového bonusu, ale tak potom bude musieť byť finan-

cované samosprávy nielen z DPFO, z podielových daní, ale aj z dane 

z príjmov právnických osôb. Niečo také sme debatovali aj na Minis-

terstve financií, takže uvidíme, ako celý ten rozpočet na budúci 

rok pripravia, ale určite to nebude taký zabijak, ako urobili táto 

predchádzajúca úradnícka vláda, kde teda sama schválila si to     

na vláde a odporučila novej vláde, aby tento návrh štátneho roz-

počtu vôbec nebrala do úvahy. Takže budeme sa snažiť. Áno, je nás 

5 a 3 je 8, 9 poslancov z Trenčianskeho kraja, 5 sú za Smer, 3 sú 

za Hlas a jedna pani poslankyňa je Kresťanská únia, to je Anka   

Záborská, tá je z Bojníc, takže 9 poslancov Trenčianskeho kraja je 

v Národnej rade. Samozrejme, ja sa na tú spoluprácu teším, nielen 

s vládou teda, ale keď si to aj zoberiete, tak myslím, že aj tu 

Trenčiansky kraj je hodne silný, pretože Trenčianska župa, pretože 

okrem týchto poslancov máme predsedu ZMOSu, ktorý je aj podpredse-

da TSK, primátor krajského mesta je zasa prezident Únie miest    

Slovenska. Ja som podpredseda SK osmičky, takže myslím si, že tá 

vláda bude s nami chcieť komunikovať a hovorím znova apoliticky, 

aby to bolo apolitické a ešte aj výbor, ktorý je pre verejnú sprá-

vu v Národnej rade, tak tam sme dvaja župani, jeden podpredseda 
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vyššieho územného celku a neviem, 3 alebo 4 poslanci vyšších územ-

ných celkov, takže tam sme v celkom silnom zastúpení, čo sa týka 

vyšších územných celkov a možnože sa teda nám aj podarí nejaké tie 

kompetencie získať smerom dole od centrálnej vlády. Samozrejme   

minister financií to bude naháňať, aby to bolo fiškálne neutrálne 

voči štátnemu rozpočtu a my zas na druhej strane, aby všetky tie 

kompetencie, ktoré pôjdu smerom dole, aby boli aj dobre finančne 

pokryté zo štátneho rozpočtu. Čiže toľko z mojej strany. Ja sa 

chcem spýtať, ešte niekto prosím vás do diskusie, do rôzneho? Aha, 

pani podpredsedníčka, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne. Vážené kolegyne, kolegovia, ja by som vás chcela 

informovať o tom, že naše gymnázium sa od septembra budúceho škol-

ského roka stane experimentálnym overovateľom nového vzdelávacieho 

programu nového typu gymnázií, ktoré sa volá Gymnázium so zamera-

ním na informatiku. Ja sa chcem poďakovať zriaďovateľovi, teda  

samosprávnemu kraju, že veľmi promptne reagoval, že sa to  podari-

lo. Je to veľmi dôležitá vec, pretože toto je budúcnosť slovenské-

ho školstva. Súvisí to aj s rozvojom teda umelej inteligencie.  

Naše deti budú už pracovať v povolaniach, teda moje vnúčatá, vaše 

mnohé deti budú pracovať už v povolaniach, o akých sa nám dnes ani 

nesníva, ale bez informatiky v tých jednotlivých odboroch, to   

nepôjde. Tam budú nové predmety, ako napr. informatika v prírod-

ných vedách a to budú v samostatných školách, teda samostatných 

predmetoch, budú to mať ako samostatné predmety. Hovorím to preto, 

lebo by som chcela poprosiť samosprávny kraj, ale chcela by som 

poprosiť aj vás ako jednotlivcov, aby ste nám pomohli tento nový 

odbor propagovať, pretože je pomerne krátky čas, to je iba myslím, 

že do konca kalendárneho roka sa to ustanoví ako samostatný odbor 

a do mája, teda do konca marca sa podávajú prihlášky. Už musíme to 

proste medzi deti dostať, aby sa nám to naozaj aj podarilo otvo-

riť. Je to veľa, veľa a pomerne náročnej práce, lebo to je úplne 

nový typ školy, tam všetko musia mať nové, nový štátny a teda aj 

školský vzdelávací program, proste všetko, všetko nové, ako keby 

sme zakladali novú školu a teda by som si veľmi želala, aby sa to 

stretlo s úspechom. Nie preto, že by to bol úspech našej školy, to 

vôbec nie, hoci to bude úspech našej školy, ale prioritne preto, 

lebo naozaj tadeto vedie cesta k budúcnosti. Budem vám veľmi vďač-

ná, ak to zoberiete, tak veľmi si k srdcu ako moji dvaja kolego-

via, ktorým sa chcem tiež osobitne poďakovať, a to Jožkovi Stopko-

vi a Lackovi Procházkovi, že mi pomohli veľmi promptne zabezpečiť 

aj personálne toto. Je to veľmi zložité. Učiteľov informatiky je 

veľmi, veľmi málo. Človeka, ktorý toto vie, nedostanete, aby išiel 

do školy za 1.100 eurový plat. To proste je obrovský problém,  

lenže niekto to tie deti učiť musí. Takže vás pekne prosím, aby 

sme  všetci spolu, aj kraj, aj na tej báze propagácie tohto nového   

odboru zapracovali spoločne, aby sa to teda stretlo s úspechom    

a ja som na to hrdá, že aj náš kraj sa do tohto projektu zapojil, 

pretože naozaj tadeto ide cesta do budúcnosti. Ďakujem vám veľmi 

pekne. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem Norika, za príspevok a som veľmi rád, že som to mohol pod-

písať v piatok túto vec, pretože môže to byť vzorové aj pre iné 

gymnáziá v budúcnosti, viem že na niektorých gymnáziách sa progra-

muje tak možno niekde v štvrtom ročníku, ale toto bude proste pro-

gramovací jazyk Python, ako si mi napísala. Myslím, že nebudeš mať 

problém so žiakmi, získať týchto žiakov do týchto nových odborov a 

ja pevne verím, že teda to bude vzorom aj pre tie ďalšie gymnáziá. 

A určite mať nejakého učiteľa tam zamestnaného, je veľmi ťažké zo-

hnať, tak možno na nejaké dohody, atď., že, vonku tých programáto-

rov, ktorých potrebujeme. Takže som rád, že to je teda je to u vás 

na hornej Nitre a ja pevne verím, že takýchto gymnázií, kde sa bu-

de programovať možno už niekde od začiatku, od tých prvých roční-

kov, nám postupne v Trenčianskom kraji pribudne. Sú aj teraz gym-

náziá, kde sa programuje, ale tam to nie je takto podchytené ako v 

tomto projekte. Dobre, nech sa páči, ešte ďalší do diskusie? Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do bodu číslo 12. Diskusia - 

Rôzne. 

 

 

13. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A prejdeme k poslednému bodu a to sú Interpelácie poslancov Zastu-

piteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Otváram tento bod     

a keďže sú to Interpelácie, chcem vás potom požiadať, aby ste tú 

interpeláciu aj doručili písomne, my vám do 30 dní potom odpovie-

me. Nech sa páči, bod 13. Interpelácie. Pán poslanec Filo, nech sa 

páči. 

Bc. Eduard Filo (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Chceme za pravicový klub po-

dať jednu interpeláciu a tá znie: žiadame, aby Kultúrno-kreatívny 

inštitút, nezisková organizácia predložili Zastupiteľstvu TSK po-

drobný štruktúrovaný rozpočet EHMK pre rok 2024 a aj štúdiu príno-

su pre TSK a jeho okresy a pod tou štúdiou máme      na mysli in-

formáciu, ktoré kultúrne akcie a investície do kultúrnych telies 

budú podporené. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Určite to budem žiadať aj ja, určite to KIT 

veľmi rád vykoná. Ďakujem veľmi pekne. Ten termín by bol asi dob-

rý, kebyže sa to podarí toto všetko urobiť, Tomáš Baláž, do budú-

ceho zastupiteľstva, lebo tam schvaľujeme vlastne príspevok, hej, 

v rozpočte vo výške 800.000 pre KIT. Takže to by som, požiadame 

vlastne KIT o tieto informácie. Podrobný rozpis rozpočtu, ten máme 

teraz do tridsiateho, ešte nie, KITu do 30. novembra, takže to, čo 

nám dajú, tak to potom poskytneme. Ďakujem veľmi pekne. Ešte nie-

kto do interpelácií? Ak nikto, uzatváram bod číslo 13., pán Boh 

pri nás.  
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14. Záver 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A prejdeme úplne na záver rokovania dnešného zastupiteľstva. Chcem 

vám poďakovať. A posledné zastupiteľstvo teda bude 11. decembra    

v pondelok, potom hneď bude vlastne to výjazdové rokovanie vlády 

tu v Trenčíne dvanásteho. Rada predsedov bola dnes k tomuto decem-

brovému zastupiteľstvu, teda kde bol rozpočet a asi 6 všeobecne 

záväzných nariadení, tak potom vás poprosíme, ak by ste teda   

prišli a zdržali sa na tom zastupiteľstve aj dlhšie. Bude určitý 

kultúrny program pred rokovaním zastupiteľstva, ale aj po rokovaní 

zastupiteľstva, 11. decembra v pondelok. Nie je to piatok, ale 

piatok pätnásteho proste oslavuje každý už asi, hej. Takže sme to 

dali to zastupiteľstvo 11. decembra. Poprosím vás, aby ste si ten 

pondelok nechali taký voľnejší až do večera a chceme vás pozvať 

tiež na tie tradičné vianočné remeselné trhy našich zariadení    

sociálnych služieb, ktoré bude v tom týždni od 4. decembra, čiže 

od pondelka budúceho týždňa. Bude sa zdobiť stromček a každý deň 

tu budú niektoré z tých našich zariadení sociálnych služieb ponú-

kať tie svoje produkty, tak môžete prísť. To je asi všetko.  

Takže ďakujem veľmi pekne za účasť na dnešnom zastupiteľstve,    

naozaj toho jedenásteho si nechajte, prosím vás, celý pondelok,    

v pondelok voľný a niektorí teda aj v utorok dvanásteho. My, čo 

budeme musieť ísť na rokovanie vlády, tak my voľno nebudeme mať    

a ešte poprosím vás, ak ste už niektorí už sa tam občerstvili, 

atď. ešte ste sa určite neobčerstvili, Erich Dvonč by vás chcel 

pozvať túto trošku dozadu na chvíľku, áno, na také malé občerstve-

nie, tak. Ďakujem veľmi pekne. Online prenos môžeme vypnúť. 

 

 

 

Trenčín,  30.11.2023 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   

 

                         

I. overovateľ:  Ing. Peter MARUŠINEC, v.r.    

         

 II. overovateľ: Ing. Ján DAŇO, v.r.    

                  

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, poverený riadením Úradu TSK, v.r.  

 

 

 

 

 

                                Ing. Jaroslav  B a š k a, v.r. 

                                            predseda                                

                               Trenčianskeho samosprávneho kraja 


